


# ព្រះបានជ្រើសរើសកន្លែង សម្រាប់ថ្វាយបង្គំ

 សូមឱ្យយើងបន្តឈរមួយភ្លែតហើយឱនក្បាលចុះអធិស្ឋានជាមួយគ្នា។  
ហើយឥឡូវនេះ ដោយក្បាលរបស់យើងអោន ហើយខ្ញុំជឿជាក់លើចិត្តរបស់  
យើង ក៏បន្ទាបចុះផងដែរ ខ្ញុំចង់ដឹងថាតើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះនៅ  
យប់នេះដែលចង់ចាំក្នុងការអធិស្ឋាន ពីអ្វីមួយជាពិសេស? អ្នកគ្រាន់តែលើកដៃ  
និយាយថា “ព្រះជាម្ចាស់ សូមប្រទានឱ្យខ្ញុំនូវអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងស្វែងរកនៅយប់  
នេះ។” សូមព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរអ្នក។

2 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌របស់យើង ដូចយើងឥឡូវនេះបានបន្ទាបខ្លួនចូលទៅ  
ជិតភាពអស្ចារ្យប្លែកៗនៃព្រះគុណ ដោយជំនឿ យើងធ្លាស់ទៅក្នុងលើសពីនេះ  
ដែលជាកន្លែងដែលព្រះ និងពួកទេវតា និងពួកចេតូប៊ីម និងពួកទេវតានៅស្ថានសួគ៌  
ទាំងអស់បានជួបប្រជុំគ្នាជាមួយគ្នា។ ដ្បិតទ្រង់មានបន្ទូលថាគ្មានសូម្បីតែចាប  
មួយក្បាលធ្លាក់មកដីដោយគ្មានព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ដឹងឡើយ។ តើទ្រង់ធ្វើ  
បានច្រើនប៉ុណ្ណាទ្រង់ដឹងនៅទីនេះនៅពេលមនុស្សរាប់រយនាក់ឱនក្បាល ហើយ  
អំពាវនាវដល់ទ្រង់សម្រាប់សំណើពិសេស។ បិតាអើយ សូមមើលមកកាន់នូវ  
តំរូវការពិភពលោកនៅយប់នេះ ត្បិតយើងជាមនុស្សខ្វះខាត។

3 ហើយទូលបង្គំសូមអធិស្ឋានថា ដោយសារយើងបានជួបជុំគ្នានៅទីនេះ  
ហើយសូមសម្តែងនូវជំនឿរបស់យើងចំពោះព្រះដែលមានព្រះជន្មរស់ដែល  
ឆ្លើយតបការអធិស្ឋាន យើងបានចេញពីពិភពនៃអ្នកដែលមិនកាត់ស្បែក ពីបេះដូង  
និងត្រចៀក ចេញមកដើម្បីរស់នៅដាច់ដោយឡែក ហើយរស់នៅដោយសារ  
ភាពជំនឿរបស់យើងលើទ្រង់។ យប់នេះយើងលើកដៃ ហើយនិយាយថា “យើង  
ខ្វះខាត។” ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមឆ្លើយតបរាល់សំណូមពររបស់ពួកគេ។

4 ហើយបន្ទាប់មក ឱព្រះវរបិតាអើយ យើងអធិស្ឋានសូមទ្រង់យាងមកជួប  
យើងខ្ញុំនៅយប់នេះនៅក្នុងព្រះបន្ទូល។ យើងមកទីនេះដើម្បីកែតម្រូវ ការយល់  
ដឹង ដែលយើងអាចដឹងរបៀបរស់នៅក្នុងសម័យបច្ចុប្បន្ននេះ អ្វីដែលត្រូវរង់ចាំ

អ្វីដែលត្រូវធ្វើ។ ដ្បិតយើងដឹងថាការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់កំពុងខិតជិតមកដល់ ទីសំគាល់ទាំងអស់ដែលពួកហោរាបានទាយ។ យើងជិតដល់ពេលវេលាហើយ ព្រះអម្ចាស់ នៅពេលការដោះពេញលេញនឹងត្រូវផ្តល់ឱ្យកូនៗរបស់ទ្រង់។ ព្រះជាម្ចាស់ អនុញ្ញាតឱ្យយើង គ្រប់គ្នានៅទីនោះព្រះវរបិតា។ សូមកុំឱ្យមានមនុស្សណាម្នាក់បាត់បង់។ នោះគឺជា គោលបំណងនៃការនៅទីនេះ ព្រះអម្ចាស់។ យើងស្រឡាញ់ទ្រង់ហើយយើងព្យាយាមរៀបចំសម្រាប់ម៉ោងនោះ។

<sup>5</sup> សូមមានបន្ទូលមកកាន់យើង យើងសូមម្តងទៀតនៅយប់នេះ។ ហើយព្យាបាលអ្នកជំងឺ។ ជំងឺទាំងអស់ហើយអ្នកដែលរងទុក្ខវេទនាដែលមាននៅក្នុងអាគារ យើងអធិស្ឋានសូមអោយទ្រង់ប្រោសពួកគេអោយជា ព្រះអម្ចាស់អើយ ហើយជាពិសេសពួកអ្នកមានតម្រូវការខាងវិញ្ញាណ។ យើងអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងសង្គ្រោះរាល់ព្រលឹងដែលបាត់បង់។ បំពេញរាល់អ្នកជឿដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ និងបន្តភាពរឹងមាំនិងអំណាចនៅក្នុងកូនដែលជឿរបស់ទ្រង់។ ផ្តល់របស់ទាំងនេះ ព្រះបិតា។ យើងសូមច្រើន ពីព្រោះទ្រង់បានប្រាប់យើងឱ្យសូម “សូមឱ្យបរិបូណ៌ សម្រាប់របស់អស្ចារ្យ ពួកគេភាគច្រើន” ដើម្បីឱ្យសេចក្តីអំណររបស់យើងអាចត្រូវបានបំពេញ។ ហើយយើងសូមពួកគេនៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

សូមសម្រួលឥរិយាបថ។

<sup>6</sup> ខ្ញុំពិតជាចាត់ទុកថានេះគឺជាឯកសិទ្ធិដ៏ធំមួយនៅយប់នេះ ដើម្បីត្រលប់មកទីនេះវិញនៅលើវេទិកាម្តងទៀត នៅវិទ្យាល័យនេះ ដើម្បីជួបមនុស្សល្អទាំងនេះដែលបានប្រមូលផ្តុំគ្នាដើម្បីស្តាប់ដំណឹងល្អ។ ខ្ញុំសុំសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ព្រះឱ្យជួយខ្ញុំប្រាប់អ្នកពីការពិតដូចដែលខ្ញុំដឹងការពិត។ ទ្រង់នៅតែអាចបិទមាត់របស់មនុស្ស ដូចដែលទ្រង់បានបិទមាត់តោដែរ។ ហើយប្រសិនបើខ្ញុំនឹងព្យាយាមនិយាយអ្វីដែលខុសនិងផ្ទុយពីឆន្ទៈរបស់ទ្រង់ ការអធិស្ឋានដ៏ស្មោះរបស់ខ្ញុំគឺថាទ្រង់នឹងបិទមាត់ខ្ញុំ ដែលខ្ញុំនឹងមិននិយាយ វាទេ។ ជាការពិត ខ្ញុំចង់នៅស្ថានសួគ៌ខ្លួនឯង។ ហើយខ្ញុំមិនដែលនៅទីនោះទេ ហើយ លើសពីនេះទៅទៀត ខ្ញុំនឹងក្លាយជាមេដឹកនាំក្លែងក្លាយ នរណាម្នាក់ដែលបានធ្វើអ្វីមួយក្លែងក្លាយ។ ប្រសិនបើខ្ញុំធ្វើវា គឺដោយសារតែខ្ញុំមិនដឹងថាមិនខុសគ្នា។ ព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរអ្នក។

<sup>7</sup> ឥឡូវនេះ នៅព្រឹកស្អែក ប្រសិនបើវាជាឆន្ទៈរបស់ព្រះ ខ្ញុំមានបំណងនិយាយ

លើប្រធានបទនេះ អាពាហ៍ពិពាហ៍និងការរំលែងលះ។ ហើយយើងជឿជាក់ថាអ្នកនិងមក ហើយយកខ្មៅដៃនិងក្រដាសរបស់អ្នកមក។ យើងនឹងមិនចំណាយពេលយូរទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំគ្រាន់តែចង់...នោះគឺជាគោលបំណងរបស់ខ្ញុំក្នុងការត្រលប់មកទីនេះវិញ ដំបូង នៅរដ្ឋ ឥណ្ឌាអាណា ថាខ្ញុំបានសន្យានឹងអ្នក។ ហើយខ្ញុំនឹងព្យាយាម នៅព្រឹកស្អែក។ បើខ្ញុំមិនបានធ្វើនៅថ្ងៃស្អែក ខ្ញុំនឹងធ្វើនៅយប់ថ្ងៃស្អែក។ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងព្យាយាមព្រឹកស្អែក បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ នឹងនិយាយអំពីប្រធានបទនេះ សាលាគំនិតទាំងពីរ។ ហើយសូមព្រះជួយយើងឱ្យដឹងពីអ្វីដែលជាការពិត ដើម្បីដឹងថាអ្វីជាសេចក្តីពិត ដូច្នោះយើងអាចដើរក្នុងសេចក្តីពិតនិងក្នុងពន្លឺ។ យើង...

8 អ្នកដឹងទេ ធ្លាប់មានមិត្តចាស់ស្បែកខ្មៅម្នាក់។ គាត់និយាយមកខ្ញុំ ថាគាត់ “បងប្រុសប៊ីលី” គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនចង់មានបញ្ហានៅក្នុងទន្លេទេ។” គាត់និយាយថា “ខ្ញុំចង់មានសំបុត្រនៅក្នុងដៃខ្ញុំ។ ហើយនៅពេលដែលផ្គុំ ខ្ញុំមិនចង់មានបញ្ហានៅទីនោះទេ។ ខ្ញុំបានសូមព្រះអម្ចាស់ ជាយូរមកហើយ ប្រសិនបើមានអ្វីខុស សូមឱ្យខ្ញុំដោះស្រាយឥឡូវនេះ” និយាយថា “ពីព្រោះវានឹងងងឹតហើយមានព្យុះ នៅព្រឹកនោះនៅពេលកប៉ាល់ទាញចេញទៅម្ខាងទៀត។” បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនចង់បានការជ្រៀតជ្រែកទេ។ ខ្ញុំចង់ថែរក្សាវាទាំងអស់គ្នាឥឡូវនេះ។” នោះហើយជាអ្វីដែលយើងនៅទីនេះ ព្យាយាមយកចិត្តទុកដាក់ពីការជ្រៀតជ្រែកទាំងអស់ ដូច្នោះយើងអាចដើរនៅលើសម័យនោះ។

9 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំនឹងមិននិយាយជាមួយអ្នកយូរទេនៅយប់នេះ ព្រោះយើងមានថ្ងៃស្អែកមានកម្មវិធីពីរ។ ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំនឹងចាកចេញទៅកន្លែងផ្សេងមួយទៀត ក្នុងកម្មវិធីបន្ថែម។

10 ប៉ុន្តែ ឥឡូវនេះ នៅក្នុងសៀវភៅចោទិយកថា។ ខ្ញុំចង់អានចាប់ពីជំពូក១៦ បីខ ដំបូងនៃចោទិយកថា ១៦:១ដល់៣។

*ចូរចាំកំណត់នៅខែចេត្រ ដើម្បីនឹងធ្វើបុណ្យរំលង...ថ្វាយព្រះយេហូវ៉ា ជាព្រះនៃឯង: ...ដ្បិតគឺនៅខែចេត្រ(ខែ៤)នេះហើយដែលព្រះយេហូវ៉ា ជាព្រះនៃឯង បាននាំឯងចេញ—ពីស្រុកអេស៊ីរ្យូមកទាំងយប់។*

*ត្រូវឲ្យឯងយកសត្វពីហ្វូងរបស់ឯងមក ថ្វាយជាយញ្ញបូជានៃបុណ្យរំលង ដល់ព្រះយេហូវ៉ាជាព្រះនៃឯង ក្រង់កន្លែងដែលទ្រង់នឹងរើស*

សំរាប់តាំងព្រះនាមទ្រង់។

11 ឥឡូវនេះ ប្រធានបទរបស់ខ្ញុំនៅយប់នេះគឺ: ព្រះបានជ្រើសរើសកន្លែងសម្រាប់ ថ្វាយបង្គំ។

ប្រសិនបើអ្នកកត់សំគាល់ខែ ចៃ-ត្រ...មានន័យថាខែ “មេសា” ខែមេសាគឺជា ពេលដែលពួកគេត្រូវបានគេនាំចេញ។

ហើយឥឡូវនេះអ្វីដែលចម្លែកនោះគឺថាយប់នេះ យើងជាអ្នកថ្វាយបង្គំ ព្រះជាម្ចាស់ នៅថ្ងៃនេះដែលយើងរស់នៅ ហើយយើងរកឃើញគំនិតប្លែកៗ ជាច្រើននៃប្រជាជន។ ហើយដរាបណាមានគំនិតផ្សេងគ្នាអំពីរឿងនោះ មាន សំណួរផ្សេងគ្នា ត្រូវតែមានចម្លើយពិតតែមួយចំពោះរាល់សំណួរដែលបានសួរ។

ប្រសិនបើខ្ញុំនឹងសួរសំណួរថា “តើនេះជាអ្វី?”

“អញ្ចឹង” ពួកគេនឹងនិយាយថាជា “តុ។”

“តើវាសំរាប់អ្វី?” ឃើញទេ?

12 ឥឡូវនេះ មាននរណាម្នាក់អាចនិយាយថា “វាមិនមែនជាតុទេ។ វាជាគ្មារ បន្ទះ។” មែនហើយ វាជាគ្មារ ប៉ុន្តែវាជាតុ។ អ្នកឃើញទេ ត្រូវតែមានចម្លើយពិត ឆ្លើយទៅវា។

ហើយប្រសិនបើខ្ញុំនឹងសួរសំណួរអំពីអ្វីនោះ ត្រូវតែមានចម្លើយពិត។ អាចមាន អ្វីនៅជិតវា ប៉ុន្តែត្រូវតែមានចម្លើយពិតដោយផ្ទាល់ទៅគ្រប់សំណួរ។ ដូច្នេះ រាល់ សំណួរទាំងអស់ ដែលកើតឡើងនៅក្នុងជីវិតរបស់យើង ត្រូវតែមានចម្លើយពិតនិង ត្រឹមត្រូវមួយ។

13 ហើយឥឡូវនេះ នៅថ្ងៃនេះ យើងឮ—វានិយាយថា ប្រជាជនរបស់យើង ជាច្រើននៅក្នុងពិភពលោកសព្វថ្ងៃនេះ...

ក្នុងនាមជាអ្នកផ្សាយដំណឹងល្អ បានធ្វើដំណើរជាច្រើនកន្លែងឆ្លងកាត់សមុទ្រ និងនៅជុំវិញពិភពលោក ខ្ញុំបានទាក់ទងជាមួយសាសនាផ្សេងៗ ជាច្រើនដូចជា ពុទ្ធសាសនា មូហាម៉ាត់ដាន់ និងស៊ីក និងជេន និងអ្វីផ្សេងទៀតនៃសាសនា របស់ពិភពលោក។ ហើយបន្ទាប់មកនៅសហរដ្ឋអាមេរិកផ្ទាល់របស់យើង។ និង ប្រទេសក្រៅផ្សេងទៀត ជួបជាមួយក្រុមជំនុំផ្សេងៗគ្នារបស់យើង ដូចជាវិហារ និកាយរបស់យើង ដែលចាប់ផ្តើមពីរូម៉ុងកាតូលិកដើម ហើយបន្ទាប់មកទៅ

ក្រិច។ ល។ និងពិធីសាសនា—ខុសគ្នា ហើយបន្ទាប់មកចូលទៅក្នុង...គ្រប់សម័យនិកាយ និកាយទាំងអស់ដែលមានចំនួនប្រាំបួនរយនិកាយប្រូតេស្តង់និងផ្សេងទៀត។

ឥឡូវនេះ ពួកគេម្នាក់ៗ អ្នកអាចឃើញគំនិតរបស់ពួកគេ ហើយខ្ញុំមិនអាចបន្ទោសពួកគេ។ ម្នាក់ៗអះអាងថាពួកគេគឺពិត ពួកគេមានសេចក្តីពិត។ ហើយមនុស្សដែលជាកម្មសិទ្ធិរបស់ព្រះវិហារទាំងនោះគួរតែជឿការនោះ ដោយសារតែពួកគេបានដាក់គោលដៅ—គោលដៅរបស់ពួកគេអស់កល្បជានិច្ច គោលដៅតាមការបង្រៀនរបស់ក្រុមជំនុំនោះ។ ហើយពួកគេច្រើនណាស់ខុសគ្នា ពីមួយទៅមួយផ្សេងទៀត រហូតដល់វាធ្វើឱ្យមានប្រាំបួនរយសំណួរជាងផ្សេងគ្នា។

ដូច្នេះ ក្នុងប្រាំបួនរយសំណួរ ខុសៗគ្នាត្រូវតែមានចម្លើយត្រឹមត្រូវមួយ។ ហើយខ្ញុំចង់បានសម្រាប់យើងនៅយប់នេះ គឺថាយើងកំពុងព្យាយាមទៅស្ថានសួគ៌និងជួបជាមួយព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវរបស់យើង ដែលយើងទាំងអស់គ្នាស្រឡាញ់ ខ្ញុំចង់ស្វែងរកនៅក្នុងបទគម្ពីរដើម្បីរកមើលវា។

14 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើវាជាសំណួរក្នុងព្រះគម្ពីរនោះ វាគួរតែមានចំលើយពីព្រះគម្ពីរ។ វាមិនគួរមកពីក្រុមមនុស្សមកពីក្រុមណាមួយឡើយ ពីការប្រកប ឬពីអ្នកអប់រំខ្លះ ឬពីនិកាយខ្លះ។ វាគួរតែចេញមកពីព្រះគម្ពីរ ជាកន្លែងប្រជុំរបស់ព្រះ នៃការថ្វាយបង្គំ។ ហើយប្រាកដណាស់ ព្រះទ្រង់ មានកន្លែងប្រជុំនៅកន្លែងណាមួយដែលទ្រង់បានជួប។

15 ឥឡូវនេះ យើងដឹងថានៅចោទិយកថានៅទីនេះ នៅដើមដំបូង ម៉ូសេសូត្រគម្ពីរឡើងវិញ នូវអ្វីដែលទ្រង់បានប្រាប់ពួកគេ របៀបដែលទ្រង់បាននាំពួកគេចេញដោយព្រះហស្តដ៏ខ្លាំងក្លា ដ៏ខ្លាំងក្លាចេញពីអេហ្ស៊ីប ហើយបានបង្កើតពួកគេដំបូង។

ពួកគេត្រូវបានហៅថា “ប្រជាជននៃព្រះ” រហូតដល់ពួកគេចេញពីអេហ្ស៊ីប ហើយបន្ទាប់មកពួកគេត្រូវបានហៅថា “ក្រុមជំនុំរបស់ព្រះ។” ដោយសារតែក្រុមជំនុំគឺជាការជួបជុំគ្នា ឬ តាមពិត ក្រុមជំនុំមានន័យថា “អ្នកដែលត្រូវបានហៅចេញ។” អ្នកដែលត្រូវបានហៅចេញ។ ហើយពួកគេចេញពីប្រទេសអេហ្ស៊ីបតាមលំដាប់លំដោយដើម្បីក្លាយជាក្រុមជំនុំ។

16 ឥឡូវនេះព្រះបានប្រាប់ពួកគេនៅពេលដែលពួកគេ...មុនពេលពួកគេបានបង្កើតព្រះវិហារនិងអ្វីក៏ដោយដែលពួកគេបានធ្វើ “អញនឹងជ្រើសរើសកន្លែង

ថ្វាយបង្គំរបស់អញ ហើយអញនឹងដាក់ឈ្មោះអញក្នុងនោះ។” ហើយនោះគឺជាកន្លែងតែមួយគត់ដែលព្រះមិនដែលជួបអ្នកណាម្នាក់ គឺដោយសារការជ្រើសរើសរបស់ទ្រង់ផ្ទាល់។ ទ្រង់បានជ្រើសរើសកន្លែងរបស់ទ្រង់ ហើយកន្លែងដែលទ្រង់ជ្រើសរើស ទ្រង់ទ្រង់ដាក់ព្រះនាមរបស់ទ្រង់ ខ២នៅទីនេះប្រាប់យើងថា ទ្រង់នឹងដាក់ព្រះនាមទ្រង់នៅកន្លែងដែលទ្រង់បានជ្រើសរើសសម្រាប់មនុស្សថ្វាយបង្គំទ្រង់។ ឥឡូវនេះ អ្វីដែលសំខាន់គឺ យើងចង់រកកន្លែងនោះនៅឯណា។

17 ជាមួយនឹងគំនិតប្រាំបួនរយនិងអ្វីដែលប្លែកគ្នា គឺយើងឆ្លងកាត់សាសនាទាំងអស់ ហើយគ្រាន់តែនិយាយអំពីគ្រីស្ទាន។ មួយណា ដែលខ្ញុំមានអារម្មណ៍ចំពោះជនកំសាក បើមិនដូច្នោះទេខ្ញុំពិតជាមិនទៅទីនោះហើយនិយាយជាមួយពួកគេទេ។ ប៉ុន្តែ ពួកគេខុស។ គ្រីស្ទានគឺជាសាសនាតែមួយគត់ដែលពិតគឺគ្រីស្ទាន។ ហើយ ខ្ញុំនិយាយអញ្ចឹងមិនមែនមកពីខ្ញុំជាគ្រីស្ទានទេ ព្រោះ ខ្ញុំជឿថាវាជាការពិត។ វាគឺជាសាសនាតែមួយគត់ដែលត្រឹមត្រូវ។

18 ខ្ញុំបានទៅផ្លូវដែលសេះសត្រូវបានផ្លាស់ប្តូររៀងរាល់បួនម៉ោងម្តង។ នៅឯម៉ូហាម៉ាត់ ដែលជាបូជាចារ្យដ៏អស្ចារ្យនិង—ជាមេដឹកនាំបន្ទាប់ពីព្រះគ្រីស្ទ ត្រូវបានគេសន្មត់ថាជាហោរា ហើយ ខ្ញុំមិនសង្ស័យទេប៉ុន្តែតើគាត់ជាអ្វី គឺបន្ទាប់ពីបងប្រុសម៉ាកាប៊ី។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលពួកគេ...គាត់បានស្លាប់។ គាត់បានអះអាងថាគាត់នឹងរស់ឡើងវិញហើយនឹងយកឈ្នះពិភពលោកទាំងមូល។ ឥឡូវនេះ រៀងរាល់៤ម៉ោងម្តងពួកគេផ្លាស់ប្តូរឆ្នាំ ហើយពួកគេទុកសេះពណ៌សនៅផ្លូវរបស់គាត់។ ពួកគេមាន រយៈពេលពីរពាន់ឆ្នាំ ដោយរំពឹងថាគាត់នឹងក្រោកឡើងម្តងទៀតហើយយកឈ្នះពិភពលោក។ ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេ...

19 ហើយអ្នកទៅរកព្រះពុទ្ធ ព្រះពុទ្ធបានរស់នៅរាប់រយឆ្នាំ ប្រហែលពីរពាន់បីរយឆ្នាំមុន ព្រះ—នៃប្រទេសជប៉ុន។ ហើយដូច្នោះគាត់គឺជាទស្សនវិទូ អ្វីមួយដូចជាខុងដឺ ជាដើម។

ប៉ុន្តែទាំងអស់នេះ សម្រាប់...ស្ថាបនិក ជាដើម ពួកគេទាំងអស់បានស្លាប់ជាមួយទស្សនវិជ្ជារបស់ពួកគេ ហើយត្រូវបានគេបញ្ចុះហើយនៅក្នុងផ្នូរ។

ប៉ុន្តែសាសនាគ្រីស្ទ ដែលត្រូវបានបង្កើតឡើងដោយព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ មានផ្លូវទេ។ ទ្រង់គឺជាបុរសតែម្នាក់គត់ដែលធ្លាប់ឈរនៅលើផែនដី ហើយបានរស់នៅ

ហើយបន្ទូលថា “ខ្ញុំមានអំណាចអាចដាក់ជីវិតខ្ញុំហើយដើមឡើងវិញម្តងទៀត។”  
ហើយទ្រង់បានធ្វើវា។ ហើយទ្រង់រស់នៅសព្វថ្ងៃនេះ។

ហើយយើងដឹងថាទ្រង់មានព្រះជន្មរស់ ព្រោះទ្រង់គង់នៅជាមួយយើងហើយ  
បង្ហាញពីអង្គទ្រង់ដោយសញ្ញាខាងសាច់ឈាមនិងភាពអស្ចារ្យ ដែលទ្រង់បាន  
សន្យាថាទ្រង់នឹងធ្វើ ដើម្បីបង្ហាញវា។ ក្នុងរឿងជាច្រើន ក្នុងបង្គោលភ្លើងដែល  
ដឹកនាំកូនចៅអ៊ីរុស្កាអែលឆ្លងកាត់វាលរហោស្ថាន វានៅជាមួយយើងនៅថ្ងៃនេះ  
សូម្បីតែចក្ខុរបស់វាក៏ដោយ សម្តែងទីសំគាល់និងការអស្ចារ្យដែលទ្រង់បាន  
សន្យាថាវានឹងមានក្នុងថ្ងៃនេះ ដោយឃើញព្រះបន្ទូលទាំងអស់ដែលទ្រង់បាន  
សន្យានឹងត្រូវបង្ហាញឱ្យឃើញ ថ្ងៃនេះ។ ដូច្នេះ ពិភពលោកដែលនៅសេសសល់គឺ  
នៅខាងក្រៅ។ វាជាសាសនាគ្រីស្ត!

20 ឥឡូវនេះ គឺថាមានប្រាំបួនរយសំណួរជាងអំពីកន្លែងដែលព្រះជួប “ទ្រង់  
ជួបជាមួយមេតូឌីស ឬទ្រង់ជួប នៅក្នុងពួកបាទីស្ទ ហើយទ្រង់ជួបនៅក្នុងរឿង  
នេះនិងរឿងនោះនិងរឿងផ្សេងទៀត។” ឥឡូវនេះ មានសំនួរនៅទីនោះ ដូច្នេះ  
អ្នករាល់គ្នាត្រូវស្វែងរកការសង្គ្រោះផ្ទាល់ខ្លួនដោយភ័យខ្លាចនិងញាប់ញ័រ។

ប៉ុន្តែនៅយប់នេះខ្ញុំចង់ព្យាយាមរក ហើយបង្ហាញនៅក្នុងបទគម្ពីរថា  
កន្លែងណាដែលត្រឹមត្រូវជាកន្លែងដែលព្រះជួបនិងថ្វាយបង្គំជាមួយប្រជាជន។  
ហើយ បើដូច្នោះមែននោះ គឺជាកន្លែងតែមួយគត់ដែលទ្រង់មិនធ្លាប់ជួប។

21 ឥឡូវនេះ យើងយកអត្ថបទនេះចេញពីចោទិយកថា។ វាជាពាក្យក្រិកដែល  
មានអត្ថន័យផ្សំ ឬ វាមានន័យថា “ច្បាប់ពីរ។” ពាក្យក្រិក ហោទិយកថា មានន័យថា  
“ច្បាប់ពីរផ្សេងគ្នា។”

ហើយនោះគ្រាន់តែជាអ្វីដែលព្រះមាន ច្បាប់ពីរផ្សេងគ្នា។ ហើយមួយ  
ក្នុងចំណោមពួកគេគឺជាច្បាប់នៃសេចក្តីស្លាប់ ហើយច្បាប់មួយទៀតគឺជាច្បាប់នៃ  
ជីវិត។ ព្រះមានច្បាប់ពីរ។ ដើម្បីដើរតាមទ្រង់ ហើយបំរើទ្រង់ហើយថ្វាយបង្គំទ្រង់  
គឺជាជីវិត។ ដើម្បីបដិសេធវាគឺជាការស្លាប់។ មានច្បាប់ពីរនៅក្នុងព្រះ។

22 ឥឡូវនេះ ច្បាប់មួយក្នុងចំណោមច្បាប់ទាំងនោះ...ត្រូវបានគេទទួលស្គាល់  
លើពិភពលោកនៅលើភ្នំស៊ីណាយ។ ព្រះជាម្ចាស់បានប្រទានច្បាប់ដល់ម៉ូសេ  
និងអ៊ីរុស្កាអែល។ មិនមែនច្បាប់អាចជួយពួកគេបានទេ ប៉ុន្តែច្បាប់គ្រាន់តែចង្អុល

ប្រាប់ពួកគេថាពួកគេជាមនុស្សមានបាប។ រហូតដល់ពេលនោះ ពួកគេមិនដឹងថាជាអំពើបាបអ្វីនោះទេ រហូតដល់ពួកគេ មានច្បាប់មួយ។ មិនអាចមានច្បាប់ដោយគ្មានការពិន័យទេ។ ច្បាប់មិនមែនជាច្បាប់ទេ បើគ្មានការពិន័យ។ ដូច្នោះហើយ “ការរំលងច្បាប់គឺជាអំពើបាប ថ្លៃឈ្នួលនៃអំពើបាបគឺសេចក្តីស្លាប់។” ដូច្នោះរហូតដល់ព្រះជាម្ចាស់បង្កើតច្បាប់មួយ គ្មានការរំលងចំពោះពួកគេទេ។

ប្រសិនបើគ្មានច្បាប់នៅទីនេះដែលនិយាយថាអ្នកមិនអាចរត់លើសពីម្តែម៉ាយ លឺក្នុងមួយម៉ោង បន្ទាប់មកអ្នកអាចរត់លើសពីម្តែម៉ាយក្នុងមួយម៉ោង។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលមានច្បាប់និយាយថាអ្នកមិនអាចធ្វើបានទេ បន្ទាប់មកមានច្បាប់និងការពិន័យនៅពីក្រោយវា។

23 ឥឡូវនេះ សេចក្តីស្លាប់ ច្បាប់នៃសេចក្តីស្លាប់គឺជាបញ្ញត្តិដែលបានផ្តល់ឱ្យ នៅភ្នំស៊ីណាយ ដែលប្រាប់មនុស្សថាគាត់ជាមនុស្សមានបាប។ ហើយ បើបំពានច្បាប់របស់ព្រះ គាត់បានស្លាប់។ ប៉ុន្តែមិនមានការសង្គ្រោះនៅក្នុងច្បាប់ទេ។ នេះ...វាគឺមានតែប៉ូលីសម្នាក់ដែលអាចដាក់អ្នកនៅក្នុងគុក។ វាគ្មានអ្វីត្រូវនាំអ្នកចេញជាមួយទេ។

ប៉ុន្តែបន្ទាប់មកទ្រង់បានប្រទានច្បាប់មួយទៀត គឺនៅភ្នំកាល់វ៉ាវី អំពើបាបត្រូវបានរាប់នៅក្នុងព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយនៅទីនោះការពិន័យត្រូវបានបង់។ ហើយមិនមែនជាមួយ...ដោយគ្មានច្បាប់ទេ “ប៉ុន្តែដោយព្រះគុណអ្នកត្រូវបានសង្គ្រោះ” ដោយព្រះគុណរបស់ព្រះជាម្ចាស់ តាមរយៈការតម្កល់ទុកជាមុនអំពីការដឹងជាមុនរបស់ព្រះអំពីភាពជាអ្នក។

24 ឥឡូវនេះយើងឃើញច្បាប់ទាំងពីរនេះ គឺចោទិយកថា ដែលនិយាយអំពីច្បាប់ពីរ។ មានច្បាប់ពីរ។ ច្បាប់មួយគឺច្បាប់ស្លាប់ និងមួយទៀត ច្បាប់នៃជីវិត។

25 ក៏មានសេចក្តីសញ្ញាពីរផ្តល់ដល់ប្រជាជនដែរ។ យើងនឹងទៅនិយាយអំពីពួកគេនៅពេលព្រឹក។

មួយក្នុងចំណោមពួកគេត្រូវបានផ្តល់ឱ្យអំជាមតាមលក្ខខណ្ឌ “ប្រសិនបើអ្នកធ្វើវិបល្លាសហើយកុំធ្វើដូច្នោះ” ប៉ុន្តែច្បាប់នោះត្រូវបានរំលោភ។ អំជាម អេវ៉ាបានបំបែកវា នៅក្នុងសួនច្បារអេដែន។

បន្ទាប់មកព្រះជាម្ចាស់បានបង្កើតសម្ព័ន្ធមេត្រីទីពីរ ហើយប្រទានដល់អំ



ប្រាហាំ ហើយច្បាប់នោះគ្មានលក្ខខណ្ឌ។ “វាមិនមែនជាអ្វីដែលអ្នកបានធ្វើឬអ្វីដែលអ្នកកំពុងធ្វើនោះទេ” ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំបានធ្វើរួចហើយ។” នោះគឺជាព្រះគុណ។ នោះគឺជាច្បាប់ នៃជីវិត។ ព្រះជាម្ចាស់បានធ្វើដូច្នោះសម្រាប់អំប្រាហាំ និងពូជបន្ទាប់ពីគាត់ នោះហើយជាពូជទាំងអស់របស់អំប្រាហាំ។

ដូចព្រះគម្ពីរបានចែងថា “អ៊ីស្រាអែលទាំងអស់នឹងបានសង្គ្រោះ” ប៉ុន្តែនោះមិនមានន័យថាជាជនជាតិយូដាទេ។ ដូចប៉ុលបាននិយាយថា “អ៊ីស្រាអែលខាងក្នុងឬអ៊ីស្រាអែលខាងក្រៅ។” “ខាងក្រៅ” ដូចដែលយើងបាននិយាយនៅយប់ផ្សេងទៀត វាជាកូនរបស់អ៊ីសាក ដោយភេទ។ ប៉ុន្តែច្បាប់របស់ព្រះគឺតាមរយៈព្រះគ្រីស្ទ ដែលជាពូជរបស់អំប្រាហាំ ដែលថា “ដោយព្រះគុណអ៊ីស្រាអែលទាំងអស់ត្រូវបានសង្គ្រោះ។” នោះគឺ “ទាំងអស់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទត្រូវបានសង្គ្រោះ” ទាំងអស់ សេចក្តីសញ្ញាទីពីររបស់ព្រះ។ ប៉ុន្តែរឿងទាំងអស់នេះ បានបង្ហាញពីព្រះគ្រីស្ទ។

<sup>26</sup> ឥឡូវសូមកត់សំគាល់ខទី២។ ខទី ២នៅចោទិយកថា១៦នេះ “ថ្វាយបង្គំនៅកន្លែងដែលខ្ញុំបានជ្រើសរើស។” ឥឡូវនេះអ្នកត្រូវតែថ្វាយបង្គំព្រះ ទ្រង់និយាយថា “នៅកន្លែងដែលខ្ញុំបានជ្រើសរើស” មិនមែនអ្វីដែលអ្នកផ្សេងបានជ្រើសរើសទេ ប៉ុន្តែ “អ្វីដែលខ្ញុំបានជ្រើសរើស។”

ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើព្រះជាម្ចាស់បានជ្រើសរើសកន្លែងមួយនោះវាអាស្រ័យលើយើងដើម្បីស្វែងរកអ្វីដែលទ្រង់បាននិយាយអំពីវា។ ហើយវានៅឯណា? ខ្ញុំចង់រកវា ព្រោះ តាមពិត ខ្ញុំចង់ថ្វាយបង្គំទ្រង់។

យើងទាំងអស់គ្នានៅទីនេះ នៅយប់នេះ ដើម្បីថ្វាយបង្គំទ្រង់។ យើងកំណត់នៅទីនេះយប់នេះ ដូចជាមេតូឌីស បាទីស្ទ កាកូលិក សាក្យីព្រះយេហូវ៉ា គ្រីស្ទាន វិទ្យាសាស្ត្រ និងអ្វីៗទាំងអស់ ប៉ុន្តែយើងទាំងអស់គ្នាកំពុងស្វែងរកអ្វីមួយ។

យើងចង់ដឹងការពិត។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “អ្នកនឹងស្គាល់សេចក្តីពិត ហើយសេចក្តីពិតនឹងធ្វើឱ្យអ្នកមានសេរីភាព។”

នរណាម្នាក់ អ្នកមិនអាចដឹងថាអ្នកកំពុងធ្វើអ្វី អ្នកមិនដឹងពីរបៀបធ្វើវារហូតដល់អ្នកដឹងពីរបៀបធ្វើ អ្នកមិនដឹងថាត្រូវធ្វើអ្វីរហូតដល់អ្នកដឹងពីរបៀបធ្វើវាជាជាង។ អ្នកត្រូវតែដឹងថាអ្នកកំពុងធ្វើអ្វីនិងតើធ្វើដូចម្តេចដើម្បីធ្វើវា។

27 នេះបង្ហាញយើងថាព្រះជាម្ចាស់មានកន្លែងប្រជុំសំរាប់អ្នកថ្វាយបង្គំរបស់ទ្រង់ នៅកន្លែងជាក់លាក់មួយ។ នៅកន្លែងនោះ មានតែព្រះទេ ដែលជួបអ្នកថ្វាយបង្គំ របស់ទ្រង់។

28 ឥឡូវនេះ កន្លែងដែលទ្រង់បានជ្រើសរើសសម្រាប់អ្នកថ្វាយបង្គំរបស់ទ្រង់ ទ្រង់បានអះអាងថាទ្រង់នឹងដាក់ព្រះនាមរបស់ទ្រង់។ ឥឡូវចូរយើងស្វែងរក រកមើល បទគម្ពីរ តើកន្លែងនេះនៅឯណា។ ប្រាកដណាស់ បើព្រះជាម្ចាស់មាន បន្ទូលថាទ្រង់នឹងដាក់ព្រះនាមទ្រង់នៅកន្លែងដែលទ្រង់បានជ្រើសរើសដើម្បីជួប មនុស្ស ហើយថ្វាយបង្គំជាមួយពួកគេ... ឬពួកគេថ្វាយបង្គំទ្រង់ នោះជា កន្លែងណា មួយនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ព្រោះវាសម្រាប់មនុស្សគ្រប់សម័យកាល។

29 ហើយព្រះដ៏អស្ចារ្យដែលមិនផ្លាស់ប្តូរមិនអាចផ្លាស់ប្តូរបានទេ។ មនុស្សអាច ផ្លាស់ប្តូរ។ ប៉ុន្តែអ្នកអាចដាក់ជីវិតរបស់អ្នកលើអ្វីដែលព្រះធ្លាប់មានបន្ទូលនៅពេល ណាមួយ ព្រោះវាជាសេចក្តីពិត។ វាគឺជាសេចក្តីពិត។ ដោយសារតែនោះគឺជា រឿងតែមួយគត់ដែលខ្ញុំអាចមានទំនុកចិត្តលើព្រះគម្ពីរ។ ព្រោះ ពាក្យមនុស្សនឹង បរាជ័យ ប៉ុន្តែ ព្រះជាម្ចាស់ជាក់ព្វល។

ឆ្នាំនេះខ្ញុំគួរតែដឹងច្រើនជាងអ្វីដែលខ្ញុំបានដឹងកាលពីឆ្នាំមុន។ អ្នកគួរតែដឹង ជាង ផងដែរ ជារៀងរាល់ថ្ងៃ។ យើងមានដែនកំណត់ ដូច្នេះយើងទទួលបាន ចំណេះដឹង។

ប៉ុន្តែព្រះគឺគ្មានដែនកំណត់។ ទ្រង់គឺគ្មានដែនកំណត់។ ហើយដោយគ្មាន ដែនកំណត់ ទ្រង់មិនអាចទទួលបានចំណេះដឹង។ ទ្រង់គឺល្អឥតខ្ចោះ តាំងពីចាប់ផ្តើម ដំបូង។ រាល់ការសម្រេចចិត្តត្រូវតែពិតជាត្រឹមត្រូវ។

30 ហើយរបៀបដែលព្រះជាម្ចាស់បានប្រព្រឹត្តម្តងនោះ ទ្រង់ត្រូវតែប្រព្រឹត្តិបែប នោះជារៀងរហូត ឬទ្រង់បានធ្វើខុសនៅពេលដែលទ្រង់ប្រព្រឹត្តិជាលើកដំបូង។ ប្រសិនបើមនុស្សម្នាក់តែងតែមកឯព្រះសម្រាប់ការសង្គ្រោះ ដោយផ្អែកលើ មូលដ្ឋានដែលទ្រង់បានទទួលយកគាត់ នោះវាត្រូវតែបានទទួលយកដោយ ផ្អែកលើមូលដ្ឋានដដែលនោះរាល់ពេល។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ប្រសិនបើមនុស្សម្នាក់ ធ្លាប់មករកព្រះដើម្បីព្យាបាល ហើយព្រះជាម្ចាស់បានទទួលយកគាត់នៅលើភាព ជាក់លាក់មួយ មនុស្សបន្ទាប់មក ទ្រង់ត្រូវតែទទួលយកគាត់តាមរបៀបដូចគ្នា ឬ ទ្រង់បានធ្វើខុសនៅពេលដែលទ្រង់ទទួលយកមនុស្សទីមួយ។ ព្រះបានបង្កើត

មូលដ្ឋានមួយដែលទ្រង់នឹងជួបមនុស្សម្នាក់នោះ។ ទ្រង់បានបង្កើតមូលដ្ឋាននូវអ្វីដែលទ្រង់នឹងធ្វើរបៀបទ្រង់នឹងធ្វើវា ហើយនោះគឺតាមរយៈឈាមបូជារបស់កូនចៀមមួយនៅក្នុងសួនច្បារអេដេន។ ព្រះជាម្ចាស់មិនដែលផ្លាស់ប្តូរ ម្តងណាឡើយ។

31 ទ្រង់បានសំរេចថាតើទ្រង់នឹងសង្គ្រោះមនុស្សយ៉ាងដូចម្តេច។ យើងបានព្យាយាមអប់រំថ្ងៃនេះមនុស្សចូលទៅក្នុងវា យើងបានព្យាយាមបង្រៀនពួកគេ បានព្យាយាមអប់រំពួកគេ បានព្យាយាម ក្នុងនិកាយ ព្យាយាមធ្វើអ្វីៗផ្សេងទៀតទាំងអស់នេះ នាំពួកគេចូលក្នុង អង្រួនពួកគេចូលធ្វើពិធីជ្រមុជទឹក តាមគ្រប់មធ្យោបាយដែលមាន នាំពួកគេចូលតាមអក្សរ។ ប៉ុន្តែនៅតែសល់ ដដែល គឺព្រះជួបបុរសម្នាក់នៅក្រោមឈាមរបស់កូនចៀម។ ឈាមគឺជាវិធីរបស់ព្រះនៅដើមដំបូង ហើយឈាមគឺជាផ្លូវរបស់ព្រះនៅយប់នេះ។ វាល្អក្នុងការធ្វើបាបនិងអ្វីៗទាំងអស់នេះ ប៉ុន្តែសេចក្តីសង្គ្រោះកើតឡើងតែតាមរយៈព្រះលោហិត។ ឈាមគឺជាមធ្យោបាយតែមួយគត់ដែលព្រះបានជ្រើសរើសដើម្បីសង្គ្រោះមនុស្ស ហើយទ្រង់មិនអាចផ្លាស់ប្តូរវាបានទេ។

32 យ៉ូបមានរឿងដូចគ្នា។ គាត់ដឹងថាគាត់ជាមនុស្សសុចរិតពីព្រោះគាត់បានថ្វាយ—យញ្ញូបូជាដែលព្រះបានតម្រូវពីគាត់។

33 ឥឡូវនេះ ចូរយើងស្វែងរកឥឡូវនេះដើម្បីដឹងថាតើកន្លែងនេះជាកន្លែងអ្វីនិងកន្លែងរបស់ទ្រង់ដាក់ព្រះនាមទ្រង់។ យើងនឹងត្រូវស្វែងរកកន្លែងដែលទ្រង់ដាក់ព្រះនាមទ្រង់។ បើយើងដឹងថា ព្រះនាមរបស់ព្រះជាម្ចាស់ជាអ្វីហើយទ្រង់ដាក់វានៅឯណា យើងមានកន្លែងថ្វាយបង្គំភ្លាមៗនៅពេលយើងរកឃើញ។

ជាការពិតអ្វីៗទាំងអស់នេះ វាគឺជាស្រមោលនៃអ្វីដែលត្រូវមក។ ច្បាប់ទាំងអស់បានព្យាករណ៍ពីអ្វីដែលនឹងមកដល់។

34 ដូចជា ព្រះច័ន្ទគឺជាស្រមោលរបស់ព្រះអាទិត្យ។ វាបម្រើនៅពេលអវត្តមាននៃព្រះអាទិត្យ ដូចក្រុមជំនុំដែរគឺត្រូវបម្រើក្នុងពេលគ្មានបុត្រារបស់ព្រះ។ អវត្តមាននៃព្រះរាជបុត្រា ពន្លឺតិចជាង គឺក្រុមជំនុំ អ្នកជឿ ចូរបំរើព្រះ ហើយផ្តល់ពន្លឺនៅពេលដែលគ្មានព្រះរាជបុត្រា។ ប៉ុន្តែពេលព្រះអាទិត្យរះ អ្នកមិនឃើញព្រះចន្ទទៀតទេ ព្រោះវាលិចបាត់ទៅហើយ។ វាមិនត្រូវការពន្លឺទៀតទេ ព្រោះវាគ្រាន់តែទទួលពន្លឺ

របស់វាទីពីរ ចេញពីព្រះអាទិត្យ។ ឥឡូវនេះ ដូចជាស្វាមីនិងភរិយា ព្រះអាទិត្យនិង ព្រះច័ន្ទ គឺក្រុមជំនុំនិងព្រះគ្រីស្ទ។

35 ឥឡូវនេះយើងរកឃើញថា អ្វីៗទាំងនេះ ជាស្រមោលរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ រាល់ យញ្ញបូជា បុណ្យ និងអ្វីៗទាំងអស់នៅក្នុងសញ្ញាចាស់បានទាយទុកជាមុន ពីព្រះគ្រីស្ទ ដូចជាស្រមោលបានជះលើឥដ្ឋ។ ឥឡូវនេះនេះគឺជាកន្លែងដែល យើងនឹងត្រូវស្វែងរកកន្លែងគោរពបូជាត្រឹមត្រូវ គឺត្រូវត្រលប់មកទីនេះនៅក្នុង សញ្ញាចាស់ដែលវាត្រូវបានផ្តល់ឱ្យហើយមើល រឿងទាំងនេះគឺអ្វី។

36 ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលមានស្រមោលមកលើកម្រាលឥដ្ឋ អ្នកអាចប្រាប់បាន ថាវាជាបុរសឬស្ត្រី ឬសត្វ ឬអ្វីក៏ដោយដែលវាអាចជា ព្រោះវាបញ្ចេញស្រមោល នៅលើឥដ្ឋ។ ហើយនៅពេលដែលស្រមោលកាន់តែខ្លី ស្រមោលជាអវិជ្ជមាន ហើយមិនអាចមានអវិជ្ជមានទេបើគ្មានវិជ្ជមាន។ ដូច្នេះនៅពេលវិជ្ជមានកាន់តែខិត ជិតទៅអវិជ្ជមាន អវិជ្ជមានត្រូវបានលេបចូលទៅក្នុងវិជ្ជមាន។ ស្រមោលនិង—និង ភាពវិជ្ជមានកើតឡើងជាមួយគ្នា ហើយនោះគឺជាអ្វីដែលធ្វើឱ្យវាក្លាយជាវិជ្ជមាន។

ហើយប្រសិនបើ “សញ្ញាចាស់” បទគម្ពីរចែង “នៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់ គឺជាស្រមោលនៃអ្វីៗដែលត្រូវមក” ដូច្នេះព្រះគ្រីស្ទគឺជាស្រមោលនៃអ្វីដែលនឹង មកដល់។

37 ដូច្នេះយើងអាចឃើញ តាមប្រភេទនៃសញ្ញាចាស់ ដែលជាកន្លែងដែលទ្រង់ បានជ្រើសរើសដាក់នាមរបស់ទ្រង់ ហើយទៅ...ម្រាប់ពេលនេះ។ ឥឡូវនេះ ដូចជា ស្រមោលគឺជា...ចាំងលើឥដ្ឋ ខ្ញុំនិយាយថា គឺជាអវិជ្ជមាន ដែលជាប្រភេទដូច្នេះ យើងជាអ្នកថ្វាយបង្គំ ក៏អាចមើលឃើញស្រមោលនៃគម្ពីរសញ្ញាចាស់រសាត់ទៅរក ភាពវិជ្ជមានថ្មី។

38 ឥឡូវនេះ បុណ្យទាំងអស់ ថ្ងៃឈប់សម្រាក រោងឧបោសថទាំងអស់ លើ ទាំងអស់ អ្វីៗទាំងអស់នៅក្នុងរោងឧបោសថ អ្វីៗគ្រប់យ៉ាងបានសំគាល់ពី ព្រះគ្រីស្ទ។ តង្វាយទាំងអស់ ច្បាប់ទាំងអស់ អ្វីៗទាំងអស់គឺមានលក្ខណៈជា ព្រះគ្រីស្ទ។ យើងបានឆ្លងកាត់វា ម្តងម្កាលនៅទីនេះ ក្នុងរោងឧបោសថ។

បន្ទាប់មកយើងឃើញ តាមរយៈលទ្ធិទាំងអស់ ក្រុមជំនុំ និកាយនិងនិកាយ ត្រូវបានទុកចោលឆ្ងាយ។ វាមិនទាំងនៅក្នុងការប្រកួតផង។ គ្រប់គោលលទ្ធិ

រៀងរាល់ក្រុមជំនុំ គ្រប់និកាយទាំងអស់ ត្រូវបានទុកចោលទាំងស្រុង។ មិនមាន កន្លែងសម្រាប់ពួកគេទាំងអស់។

39 គ្មានអ្វីត្រូវបានវាយបញ្ចូលនៅក្នុងសញ្ញាចាស់ ឬកន្លែងណាមួយនៅក្នុង ព្រះគម្ពីរ នៃក្រុមជំនុំឡើយ ប៉ុន្តែការរូបរួមដោយបង្ខំនៃប៉មបាបិល។ នោះគឺ តែមួយគត់ពីអ្វីដែលជាប្រភេទនៃការរូបរួម។ ដោយសារតែ វាគឺដោយនីមួយៗ ជា មនុស្សអាក្រក់ ដែលបានចេញទៅក្រៅហើយបានបង្ខំឱ្យប្រទេសតូចៗទាំងអស់ ចូលទៅក្នុងកន្លែងតែមួយនិងប៉មដ៏អស្ចារ្យនេះ។ វាគឺជាការគោរពបូជាបែប សាសនា ពិតណាស់ ប៉ុន្តែមិនត្រូវបានពិចារណានៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះទេ។ ដូច្នោះមានកន្លែងដែលអ្នកឃើញសាសនានិកាយដែលបានវាយបញ្ចូល ប៉មបា បិល នៅសម័យសញ្ញាចាស់។ ដែល សាសនានេះពិតជាសាសនាមួយ ប៉ុន្តែ មិនមែនសាសនានៃព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះទេ។

40 ព្រះមិនបានជ្រើសរើសដាក់នាមរបស់ទ្រង់នៅក្នុងនិកាយណាមួយឡើយ។ ខ្ញុំ ចង់បានបទគម្ពីរសម្រាប់វា ប្រសិនបើវាមាន។ ខ្ញុំដឹងថាពួកគេអះអាងថាទ្រង់មាន ប៉ុន្តែទ្រង់មិនមានទេ។ ទ្រង់មិនអាចដាក់នាមរបស់ទ្រង់នៅកន្លែងជាច្រើនបានទេ ពីព្រោះទ្រង់បាននិយាយថាទ្រង់បានដាក់នាមរបស់ទ្រង់ នៅកន្លែងតែមួយ។ ហើយ កន្លែងមួយ និកាយនិមួយៗរបស់យើងចង់និយាយថាពួកគេជាកន្លែងនោះ ប៉ុន្តែវាផ្ទុយពីនេះ។

ប៉ុន្តែតើទ្រង់ដាក់ព្រះនាមទ្រង់នៅឯណា?

41 ឥឡូវនេះ ហើយ តើទ្រង់ឈ្មោះអ្វី មុនគេ? យើងនឹងត្រូវ (ដាក់ឈ្មោះ) ស្វែងរក អ្វីដែលជាឈ្មោះរបស់ព្រះមុនពេលយើងអាចរកឃើញអ្វីដែលជាឈ្មោះដែលទ្រង់ កំពុងដាក់នៅកន្លែងនោះ។

ឥឡូវនេះ យើងដឹងថាទ្រង់មានងារជាច្រើន។ ទ្រង់ត្រូវបានគេហៅថា...ទ្រង់ ត្រូវបានគេហៅថា “បិតា” ដែលជាគោរមងារ។ ហើយទ្រង់ត្រូវបានគេហៅថា “បុត្រា” ដែលជាចំណងជើង។ ទ្រង់ត្រូវបានគេហៅថា “ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” ដែល ជាគោរមងារ។ ទ្រង់ត្រូវបានគេហៅថា “កុលាបនៃសាវ័ន” ដែលជាគោរមងារ។ “ផ្កា លីលីនៃជ្រលងភ្នំ” ជាគោរមងារ “ផ្កាយព្រឹក” “យេហូវ៉ា—ដ៏រ៉េ យេហូវ៉ា—វ៉ាហ្វា” ប្រាំពីរផ្សេងគ្នា បរិវេណ នាមប្រោសលោះ ហើយពួកគេទាំងអស់គឺជាគោរមងារ។ គ្មានពួកគេណាមួយគឺជានាម។

ប៉ុន្តែទ្រង់មានព្រះនាម។

42 នៅពេលដែលទ្រង់បានជួបម៉ូសេ ទ្រង់មិនទាន់មាននាមទេ ហើយទ្រង់បានប្រាប់ម៉ូសេថា “អញគឺអញ។” ហើយនៅពេលដែលយើងឃើញព្រះយេស៊ូវនៅលើផែនដី និយាយនៅក្នុង ហេព្រើរជំពូកទី៦...ខ្ញុំសូមអភ័យទោស យ៉ូហាន ជំពូកទី៦។ ទ្រង់បាននិយាយថា “អញគឺជាអញ។”

ពួកគេនិយាយថា “ហេតុអ្វី អ្នកជាមនុស្សម្នាក់ដែលមានអាយុមិនលើសពីហាសិបឆ្នាំ ហើយនិយាយថា ‘អ្នកបានឃើញអ្វីប្រាកដ’?”

43 ទ្រង់និយាយថា “មុនពេលមានអំប្រាហាំ គឺមានខ្ញុំ។” ហើយ “អញ” គឺជាម្នាក់ ជាព្រៃដែលកំពុងឆេះ ជាបង្គោលភ្លើងដែលស្ថិតនៅក្នុងព្រៃដែលឆេះនោះនៅសម័យម៉ូសេ “អញគឺជាអញ។”

44 ហើយឥឡូវនេះយើងដឹងថាព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ខ្ញុំបានមកនៅក្នុងនាមបិតាខ្ញុំ ហើយអ្នកមិនបានទទួលខ្ញុំទេ។” បន្ទាប់មក នាមព្រះវរបិតាត្រូវតែ ក្លាយជាព្រះយេស៊ូវ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ព្រះនាមបិតាគឺព្រះយេស៊ូវ ព្រោះព្រះយេស៊ូវបាននិយាយដូច្នោះ។ “ខ្ញុំយកឈ្មោះបិតាខ្ញុំ។ ខ្ញុំមកក្នុងនាមព្រះវរបិតាខ្ញុំ ហើយអ្នកមិនបានទទួលខ្ញុំទេ។” បន្ទាប់មក នាមរបស់ទ្រង់គឺព្រះយេស៊ូវ។

ហើយកាព្រីយ៉ែលហៅទ្រង់ថាព្រះយេស៊ូវ ហោរាហៅទ្រង់ថាព្រះយេស៊ូវ ហើយទ្រង់ពិតជាព្រះយេស៊ូវ។ មុនពេលកំណើតរបស់ទ្រង់ សូម្បីតែព្យាការីវិវិសុទ្ធហៅឈ្មោះរបស់ទ្រង់អម៉ាញូអែល ដែលមានន័យថា “ព្រះនៅជាមួយយើង។” បន្ទាប់មក “ព្រះជាម្ចាស់បានបង្ហាញនៅក្នុងសាច់ឈាម ដើម្បីដកអំពើបាបរបស់ពិភពលោកចេញ” និង ក្នុងការធ្វើដូច្នោះ ទ្រង់បានប្រទានព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ ដូច្នោះ ព្រះយេស៊ូវគឺជាព្រះនាម។

ហើយនាមត្រូវបានដាក់នៅក្នុងមនុស្សម្នាក់ មិនមែនព្រះវិហារ មិនមែនជា និកាយ មិនមែនជាសាសនាទេ ប៉ុន្តែជាមនុស្ស! ទ្រង់បានជ្រើសរើសដាក់នាមរបស់ទ្រង់នៅក្នុងព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ឥឡូវនេះយើងដឹងថាបន្ទាប់មកទ្រង់ក្លាយជាកន្លែងថ្វាយបង្គំព្រះ ជាកន្លែងដែលអ្នកថ្វាយបង្គំទ្រង់។

45 តាំងពីមុនពេលទ្រង់ប្រសូតមក ព្រះនាមរបស់ទ្រង់ត្រូវបានគេហៅថាយេស៊ូវ។ វាគឺជារឿងសំខាន់ណាស់ វាត្រូវបានផ្តល់ឱ្យម្តាយរបស់ទ្រង់ដោយទេវតាកាព្រី

យ៉ែល ដែលនាមរបស់ទ្រង់នឹងត្រូវបានគេហៅថា “ព្រះយេស៊ូវព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ” ថាទ្រង់ជាអ្វី។

46 នៅទីនោះយើងមានវា។ នេះគឺជាវា តែម្នាក់ឯង។ គឺសម្រាប់ទ្រង់តែម្នាក់ឯង ជាកន្លែងថ្វាយបង្គំដែលព្រះបានជ្រើសរើស។ កន្លែងរបស់ព្រះ ជ្រើសរើស។ ព្រះបានជ្រើសរើសដើម្បីជួបមនុស្ស មិនមែននៅក្នុងក្រុមជំនុំ មិនមែននៅក្នុង និកាយ មិនមែននៅក្នុងសាសនាទេ ប៉ុន្តែនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ នោះគឺជាកន្លែង តែមួយគត់ដែលព្រះនឹងជួបមនុស្ស ហើយគាត់អាចថ្វាយបង្គំព្រះជាម្ចាស់ ស្ថិតនៅ ក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ នោះគឺជាកន្លែងតែមួយគត់។ មិនថាអ្នកជាមេតូឌីស បាទីស្ទ កាតូលិក ប្រូតេស្តង់ អ្វីក៏ដោយដែលអ្នកអាចមាន គឺមានតែមួយប៉ុណ្ណោះជាកន្លែង ដែលអ្នកអាចថ្វាយបង្គំព្រះ បានត្រឹមត្រូវនោះគឺនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។

រ៉ូម ៨:១ បាននិយាយថា “ដូច្នេះឥឡូវនេះគ្មានការច្រោលទោសទេ អស់អ្នក ដែលនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ មិនដើរតាមសាច់ឈាម គឺដើរតាមព្រះវិញ្ញាណ។” នោះគឺជាដំណឹងល្អ។

47 យើងអាចខុសគ្នាតាមលទ្ធិជំនឿ។ យើងអាចខុសពីទ្រឹស្តីមនុស្ស-បង្កើត។ អ្នកអាចទៅព្រះវិហារមេតូឌីស អ្នកត្រូវតែជាមេតូឌីស។ បាទីស្ទ បាទីស្ទ កាតូលិក កាតូលិកមួយ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអ្នកធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកចូលក្នុង ព្រះគ្រីស្ទ ហើយក្លាយជាសមាជិកនៃរូបកាយរបស់ទ្រង់ គ្មានទេ ភាពខុសគ្នា។ ជញ្ជាំងកណ្តាលនៃភាគថាសត្រូវបានហែកហើយអ្នកមានសេរីភាព ពីព្រោះអ្នក នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។ ហើយអ្នកថ្វាយបង្គំព្រះដោយវិញ្ញាណនិងនៅក្នុង សេចក្តីពិតនៅពេលអ្នកនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។ វាជាផែនការរបស់ព្រះសម្រាប់ អ្នកថ្វាយបង្គំទ្រង់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។

48 ឥឡូវនេះ គ្មាននិកាយក្រុមជំនុំណាមួយអាចទាមទាររឿងនេះបានទេ គ្មាននរណា អាចទាមទារបានទេ។ តើអ្នកហ៊ានអះអាងបែបណា? ដើម្បីធ្វើរឿងបែបនេះនឹង ធ្វើជាវិញ្ញាណប្រឆាំងនឹងព្រះគ្រីស្ទ ហើយត្រូវដកខ្លួនចេញពីព្រះគ្រីស្ទ ដើម្បីយកពី ទ្រង់។ អ្នកមិនអាចធ្វើបាននោះទេ។ ព្រះគ្រីស្ទគឺជាកន្លែងតែមួយគត់ដែលព្រះជួប អ្នកថ្វាយបង្គំ។

49 ពួកគេនិយាយថា ថ្ងៃនេះ។ ខ្ញុំមានមនុស្សប្រាប់ខ្ញុំ។ បុរសម្នាក់បានហៅខ្ញុំ មិនជាយូរប៉ុន្មានទេ ពីរបៀបម៉ុនរដ្ឋតិចសាស់។ គាត់និយាយថា “លោក ប្រាណហាំ

បើឈ្មោះរបស់អ្នកមិនមាននៅក្នុងសៀវភៅរបស់ក្រុមជំនុំរបស់យើងទេ អ្នកមិនអាចទៅស្ថានសួគ៌បានទេ។” តើអ្នកធ្លាប់គិតអញ្ចឹងទេ? តើអ្នកមិនជឿរឿងបែបនេះទេឬ? ពួកគេគិតថាអ្នកត្រូវតែជាកម្មសិទ្ធិរបស់ក្រុមជំនុំជាក់លាក់មួយឬអ្នកមិនអាចទៅស្ថានសួគ៌បានទេ។ នោះខុសហើយ។ ដើម្បីជឿការនោះ គឺជាមេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទ។ ខ្ញុំនិយាយដូចនេះ: បើអ្នកជឿវិញ្ញាណបែបនេះអ្នកបាត់បង់ហើយ។ នោះគឺជាសញ្ញាល្អដែលអ្នកបាត់បង់ ពីព្រោះវាកំពុងយកទៅឆ្ងាយពីអ្វីដែលព្រះបានធ្វើ។ ព្រះមិនដែលដាក់ព្រះនាមទ្រង់នៅក្នុងក្រុមជំនុំណាមួយឡើយ។ ទ្រង់ដាក់វានៅក្នុងព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់ព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ នៅពេលដែលទ្រង់និងព្រះរាជបុត្រាទ្រង់បានក្លាយជាតែមួយ។ នោះគឺជាកន្លែងគោរពបូជាពិតប្រាកដ។ គ្មានគ្រឹះផ្សេងទៀតត្រូវបានដាក់ គ្មានថ្មដាផ្សេងទៀត។

នៅលើព្រះគ្រីស្ទ ដែលជាថ្មរឹង ខ្ញុំឈរ  
មូលដ្ឋានផ្សេងទៀតទាំងអស់កំពុងលិចក្នុងខ្សាច់។

និកាយនឹងត្រូវដួលរលំ ហើយប្រជាជាតិនានានឹងត្រូវបាត់បង់ ប៉ុន្តែទ្រង់នឹងនៅជារៀងរហូត។ គ្មានកន្លែងណាផ្សេងទៀតដែលមនុស្សអាចរក ដើម្បីថ្វាយបង្គំព្រះឡើយ ព្រះជាម្ចាស់នឹងមានបន្ទូលមកគាត់វិញ គ្មានកន្លែងណាត្រកាពីនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវទេ។ នោះគឺជាកន្លែងតែមួយគត់ ដែលជាកន្លែងតែមួយគត់ដែលព្រះបានជ្រើសរើសដាក់ព្រះនាមទ្រង់ ហើយកន្លែងតែមួយគត់ដែលទ្រង់ជួបមនុស្ស គឺដើម្បីថ្វាយបង្គំ។ អ្នកចាញ់ហើយ ជឿអ្វីផ្សេង។

50 សម្គាល់ថា បុណ្យយូដាទាំងប្រាំពីរត្រូវបានរក្សាទុកនៅកន្លែងតែមួយ។ ពួកគេមិនដែលមានពិធីជប់លៀងមួយនៅទីនេះសម្រាប់មេតូឌីសទេ ហើយមួយទៀតនៅទីនេះសម្រាប់ពួកបាទីស្ទ ម្នាក់នៅទីនេះសម្រាប់ប្រេសប៊ីធ័ររ៉ូន ម្នាក់ទៀតនៅទីនេះសម្រាប់កាតូលិក និងមួយសម្រាប់ប្រូតេស្តង់។ ពិធីបុណ្យទាំងប្រាំពីរត្រូវបានរក្សាទុក កន្លែងដដែល។

51 វាជាប្រភេទដ៏ស្រស់ស្អាតនៅទីនេះ។ យើងទើបតែឆ្លងកាត់សម័យកាលក្រុមជំនុំទាំងប្រាំពីរ នឹងបង្ហាញថាព្រះរក្សាសម័យកាលក្រុមជំនុំទាំងប្រាំពីរនៅក្នុងព្រះបន្ទូល សម្រាប់យុគសម័យក្រុមជំនុំនីមួយៗបានបង្កើតផ្នែកមួយនៃព្រះបន្ទូលនិងនៅពេលណាដែលពួកគេផលិតវាហើយពួកគេបានឃើញពន្លឺ។

ដូចមនុស្សដែលបានរកឃើញដំបូងដើម្បីធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងព្រះនាម



ព្រះយេស៊ូវ។ តើពួកគេបានធ្វើអ្វីខ្លះ? ពួកគេបានបង្កើតនិកាយមួយចេញពីវា ហើយវាបានស្លាប់នៅទីនោះ។ បន្ទាប់មកព្រះបានធ្វើការទៅរកអ្នកផ្សេងៗ ទ្រង់ នឹងមិននៅជាប់នឹងគោលជំនឿមួយនិងជំនឿនិយម។ ទ្រង់គ្មានអ្វីត្រូវធ្វើជាមួយ វាទេ។ គ្មានអ្វីដែលរង្វេងអំពីព្រះឡើយ។ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះគឺបរិសុទ្ធ មិនមាន លាយឡំ។ ព្រះគ្រីស្ទគឺជាកន្លែងថ្វាយបង្គំកណ្តាលរបស់ព្រះ។ ទ្រង់គឺជាព្រះ។

52 បុណ្យទាំងប្រាំពីរត្រូវតែរក្សាទុកនៅកន្លែងតែមួយ។ អ្នកមិនអាចរក្សាទុក ពិធីជប់លៀងនៅកន្លែងផ្សេងទៀត។ ប៉ុន្តែពួកគេប្រាំពីរ កន្លែង...បុណ្យទាំងប្រាំពីរ ប្រចាំឆ្នាំត្រូវតែរក្សាទុកនៅកន្លែងតែមួយ។ ដូច្នោះ សម័យកាលក្រុមជំនុំទាំងប្រាំពីរ ត្រូវតែមកពីកន្លែងតែមួយនោះ គឺព្រះគ្រីស្ទមានបន្ទូលទាំងអស់ក្នុងសម័យកាល ក្រុមជំនុំទាំងប្រាំពីរ។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវ។ ប្រភេទ នៃសម័យកាលក្រុមជំនុំទាំង ប្រាំពីរ ប៉ុន្តែពួកគេបានបង្កើតនិកាយចេញពីវា។

53 ឥឡូវសូមក្រឡេកមើលប្រភេទមួយទៀតនៅពេលយើងនៅជាមួយគ្នា នោះ ប្រភេទនៃបុណ្យរំលង ដែលបានបង្ហាញពីព្រះយេស៊ូវ។ យើងកត់សម្គាល់នៅ ទីនេះតង្វាយឈាម ដោយការស្លាប់។ ការថ្វាយឈាមគឺជាកន្លែងបានបង្ហាញពី ព្រះគ្រីស្ទ។ តើនិកាយអាចហូរឈាមបានទេ? តើអ្នកអាចគិតអំពីការហូរឈាម ក្រុមជំនុំការហូរឈាមតាមនិកាយ? ប្រាកដណាស់មិនមែនទេ។ វាបានយក ឈាម ដើម្បីហូរឈាមពីជីវិត។ ហើយ ជីវិត នៅទីនេះព្រះយេស៊ូវយាងមកដោយ កូនចៀម។ កូនចៀមគឺជាតំណាងឱ្យព្រះគ្រីស្ទ ហើយបានបង្ហាញពីព្រះគ្រីស្ទ ពីព្រោះទ្រង់គឺជា “កូនចៀមនៃព្រះ” ដែលយ៉ូហានបានណែនាំ “ដែលត្រូវយក អំពើបាបរបស់ពិភពលោកចេញ។” យើងរកឃើញព្រះយេស៊ូវចូលមកក្នុងទិដ្ឋភាព នៅទីនេះក្នុងនិក្ខេបនំពួកទី ១២។

54 សូមកត់សម្គាល់ វាគឺជាកន្លែងតែមួយគត់ដែលមនុស្សស្លាប់មិនអាចវាយលុក បាន។ ពេលក្តីស្លាប់ហៀបនឹងវាយលុកទឹកដី ត្រូវតែមានកន្លែងជាក់លាក់ ទាំងអស់ពីក្រោមនេះបានស្លាប់។ កន្លែងតែមួយប៉ុណ្ណោះ! ឥឡូវនេះ វាមិន មានន័យថាវាជាផ្ទះមួយទេ។ ប៉ុន្តែមានកន្លែងមួយ ដែលជាកន្លែងដែលកូនចៀម ត្រូវបានសម្លាប់។ កន្លែងដែលឈាមរបស់កូនចៀម គឺទៅតាមស្លាប់មិនអាចវាយ បានទេ ព្រោះវាជាកន្លែងតែមួយដែលព្រះជាម្ចាស់ដាក់នាមរបស់ទ្រង់។ ហើយ កូនចៀមនោះមានឈ្មោះ នៅដើមដំបូង ជាកូនចៀម។ សូមកត់សម្គាល់ វាគឺជា

កន្លែងតែមួយដែលវាមិនអាចវាយលុកបាន។

55 ហើយឥឡូវនេះគឺដូចគ្នានៅថ្ងៃនេះ។ មានកន្លែងតែមួយគត់ដែលខាងវិញ្ញាណសេចក្តីស្លាប់មិនអាចវាយលុក បាននោះគឺជាព្រះបន្ទូល។ សេចក្តីស្លាប់មិនអាចធ្វើឱ្យប៉ះពាល់ដល់ព្រះបន្ទូលឡើយ ព្រោះវាជាព្រះបន្ទូលដ៏រស់របស់ព្រះ។

ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអ្នកដាក់គោលជំនឿជាមួយវា ព្រះបន្ទូលនឹងចេញមកដោយខ្លួនឯង។ វានឹងដាច់ដោយឡែកដូចជាទឹកនិងប្រេង។ អ្នកមិនអាចលាយវាជាមួយគ្នាបានទេ។ ដូច្នោះ អ្នកឃើញទេ ថានៅពេលដែលសាសនាបានចូលមកក្នុងនិកាយ ពួកគេនឹងធ្វើតាមគោលជំនឿ ហើយព្រះបន្ទូលបានស្លាប់ហើយបន្តជាមួយនរណាម្នាក់ផ្សេងទៀតនិង បង្កើនវាបន្ថែមទៀត។ ជ្រើសរើសយកសន្ទុះ ដូចដែលវាចេញពីការលាងសំអាត ការរាប់ជាបរិសុទ្ធ ការធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយចូលទៅក្នុងគ្រាប់ធញ្ញជាតិ! តើអ្នកឃើញផ្លូវដែលព្រះជាម្ចាស់បានគ្រងទេ? នាំយកព្រះនាមទ្រង់ គ្រប់ពេលវេលា ចុះក្រោមតាមរបៀបដូចគ្នា ពីព្រោះទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល។

សូមកត់សម្គាល់ វាមិនអាចស្លាប់បានទេ។ ព្រះបន្ទូលនៃជីវិតមិនអាចស្លាប់បានទេ។

56 កត់សម្គាល់ពីភាពល្អឥតខ្ចោះ ឥឡូវនេះ។ ទេវតាស្លាប់មិនត្រូវបានហាមឃាត់មិនឱ្យវាយមនុស្សបញ្ញាដ៏អស្ចារ្យរបស់អេហ្ស៊ីបឡើយ។ វាមិនត្រូវបានហាមឃាត់មិនឱ្យវាយលុកទឹកដីដ៏សិស្ត អគារដ៏អស្ចារ្យរបស់ជាដានឡើយ។ ឬបូជាចារ្យនៃស្រុកនោះ ទេវតាមិនត្រូវបានហាមឃាត់មិនឱ្យធ្វើការវាយលុកទេ។ វាអាចវាយប្រហារអគារណាមួយ នរណាម្នាក់ក៏បាន ប៉ុន្តែវាមិនអាចវាយប្រហារកន្លែងដែលកូនចៀមនៅ។

សេចក្តីស្លាប់មិនអាចកើតមានឡើងនៅកន្លែងដែលព្រះជាម្ចាស់ប្រទាននោះឡើយ គឺនៅក្នុងកូនចៀម។

57 សូមកត់សម្គាល់ មិនមែនសូម្បីតែ...ទ្រង់ហាមឃាត់មិនឱ្យវាយប្រហារអ៊ីស្រាអែលឬបូជាចារ្យហេព្រើរនោះទេ ហើយ ឬនិកាយណាមួយរបស់ពួកគេ។ ទាំងអស់ត្រូវតែចូលកន្លែងដែលព្រះជាម្ចាស់បានជ្រើសរើសដែលផ្តល់ឱ្យ ឬសេចក្តីស្លាប់បានកើតឡើង។

58 ក្រុមជំនុំ មិនថាអ្នកនៅឯណា អ្នកជាកម្មសិទ្ធិអ្វីទេ សម្រាប់ខ្ញុំវាគ្មានភាពខុសគ្នាឡើយ។ ប៉ុន្តែ មានរឿងមួយដែលអ្នកត្រូវដឹង អ្នកត្រូវតែចូលក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ឬអ្នកស្លាប់។ អ្នកមិនអាចរស់នៅក្រៅទ្រង់បានទេ។ ក្រុមជំនុំរបស់អ្នកប្រហែលជាមិនអីទេ ដូចជាអាគារមួយ ការប្រកបរបស់អ្នកប្រហែលជាមិនអីទេ ដូចជាមនុស្ស។ ប៉ុន្តែនៅពេលអ្នកបដិសេធរូបកាយ ព្រះលោហិត ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ អ្នកគឺស្លាប់នៅនាទីដែលអ្នកធ្វើវា។ វាជាកន្លែងគោរពបូជាដែលព្រះបានជ្រើសរើស។ មាននាមរបស់ទ្រង់ នៅត្រង់នោះ។ មានកន្លែងដែលទ្រង់ជ្រើសរើសដាក់ព្រះនាមទ្រង់ មិនមែននៅក្នុងក្រុមជំនុំទេ ប៉ុន្តែនៅក្នុងព្រះរាជបុត្រាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

59 សូមកត់សម្គាល់ សុវត្ថិភាពមានតែនៅក្នុងកន្លែងនៃការជ្រើសរើសរបស់ទ្រង់នៅក្នុងកូនចៀមរបស់ទ្រង់ ហើយក្នុងនាមកូនចៀម។

60 សូមកត់សម្គាល់ ថាវាគឺជាកូនចៀម “ឈ្មោះ” មិនមែនគាត់ទេ មិនមែនជានាងទេ។ មិនមែនព្រះវិហារទេ នាង ប៉ុន្តែ នាមរបស់ទ្រង់ មិនមែនឈ្មោះរបស់នាងទេ។ តើទ្រង់នឹងជួបមនុស្សនៅឯណា ដែលមិនមែននៅក្នុងឈ្មោះរបស់នាងទេ ប៉ុន្តែនៅក្នុងព្រះនាមទ្រង់ គឺទ្រង់ ជាកូនចៀម!

61 ឥឡូវនេះយើងនិយាយថា “ក្រុមជំនុំ ដែលជាព្រះវិហារដ៏ធំ និងមានអំណាចនាងបានធ្វើដូចនេះហើយនាងបានធ្វើវាដូចនោះ។ នាងបានឆ្លឹងព្យុះ។ យើងបានរើសចូល ចំនួនប្រជាជន។ យើងពូកែខាងលេខ។ យើងជាក្រុមជំនុំដ៏ខ្លាំងក្លា។ នាងគឺរឿងដ៏អស្ចារ្យមួយ។”

ប៉ុន្តែព្រះមិនដែលនិយាយអ្វីអំពីនាងទេ។ ទ្រង់បាននិយាយថា “ទ្រង់។” “ទ្រង់” គឺជាកន្លែងប្រជុំ កូនចៀម មិនមែនជាក្រុមជំនុំទេ។ មិនមែនឈ្មោះរបស់នាងទេ ប៉ុន្តែជារបស់ទ្រង់។ ទ្រង់មិនដាក់ឈ្មោះនាងនៅកន្លែងណាទេ។ ទ្រង់ដាក់ឈ្មោះរបស់ទ្រង់នៅក្នុង “ទ្រង់”!

នោះហើយជាមូលហេតុដែល “អ្វីដែលយើងត្រូវធ្វើ ឬពាក្យសុំដើម្បីការប្រព្រឹត្តយើងត្រូវតែធ្វើទាំងអស់ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។” បើយើងអធិស្ឋាន យើងត្រូវអធិស្ឋានក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ បើយើងសុំញត្តិ យើងត្រូវតែសុំក្នុងនាមព្រះយេស៊ូវ។ បើយើងដើរ យើងដើរក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ បើយើងនិយាយ យើងនិយាយក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ បើយើងធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹក យើងត្រូវតែ

ធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ដ្បិត “អ្វីទាំងអស់ដែលយើងធ្វើ ដោយពាក្យសម្តីបួនធ្វើសូមធ្វើក្នុងនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។”

62 មិត្តម្នាក់បាននិយាយមកខ្ញុំម្តង ដោយពិភាក្សាអំពីរឿងនោះ គាត់និយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ ប្រពន្ធខ្ញុំ ខ្ញុំមិន...” គាត់និយាយថា “នាង ឈ្មោះនាងគឺអញ្ចោះនឹងអញ្ចោះ។” គាត់ជាអ្នកដឹកនាំ ប្រហែលជាកំពុងអង្គុយនៅទីនេះ ឥឡូវនេះ។ ហើយគាត់បាននិយាយថា “ប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំ” នាងនិយាយថា “នាងមានឈ្មោះខ្ញុំ។” ខ្ញុំគ្រាន់តែនិយាយថា ចូនព្រោះវាមិនមែនជាចូនទេ។ គាត់បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ នាងមិនចាំបាច់ក្រោកពីដំណេកជារៀងរាល់ព្រឹកទេ ដុសខាត់ហើយនិយាយថា ‘ឥឡូវខ្ញុំជូតកំរាលឥដ្ឋក្នុងនាមចូន ហើយខ្ញុំលាងសំអាតបាននៅក្នុងឈ្មោះចូន ហើយខ្ញុំដេរសំលៀកបំពាក់ក្នុងឈ្មោះ ចូន។’” គាត់និយាយថា “ខ្ញុំមិនគិតថាអ្នកត្រូវហៅឈ្មោះអ្វីទាំងអស់។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំជឿថាអ្នកធ្វើបាន។” ត្រូវហើយ។

ហើយគាត់និយាយថា “មែនហើយ ហេតុអ្វី? នាងមិនចាំបាច់និយាយវាទេ។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងនាងធ្វើគឺនៅក្នុងឈ្មោះចូន ដើម្បីចាប់ផ្តើមជាមួយ។”

63 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប៉ុន្តែអ្នកមិនដែលដើរតាមផ្លូវហើយទទួលនាង ហើយនិយាយថា ‘បានហើយ ចូន។’ នាងត្រូវតែក្លាយជាមុនដំបូង ដោយពិធីមួយ ពិធីរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍ ចូន។ ប្រសិនបើនាងមិនធ្វើដូច្នោះទេ អ្នកកំពុងរស់នៅជិតក្បត់។ ហើយប្រសិនបើអ្នកធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកតាមវិធីផ្សេងទៀតប៉ុន្តែក្រៅពីក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនោះគឺពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកកំផិតហើយ ដែលមិនមាននៅក្នុងព្រះគម្ពីរទេ។”

បន្ទាប់មក “អ្វីដែលអ្នកធ្វើដោយពាក្យសំដីនិងទង្វើ ចូរធ្វើទាំងអស់ក្នុងនាមរបស់ព្រះយេស៊ូវ។” បន្ទាប់ពីនោះ តើអ្នកធ្វើអ្វី! ប៉ុន្តែដំបូង អ្នកបានក្លាយនៅក្នុងព្រះនាមទ្រង់។

64 មានស្ត្រីល្អៗជាច្រើននៅក្នុងអាគារនេះនៅយប់នេះ ស្ត្រីល្អ ស្មោះត្រង់ ប៉ុន្តែមានលោកស្រី រំលៀម ប្រាណហាំម្នាក់។ នាងគឺជាអ្នកទៅផ្ទះជាមួយខ្ញុំ។ នាងគឺជាម្នាក់ដែលជាប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំ។

65 មានមនុស្សល្អនៅក្នុងពិភពលោក ក្រុមជំនុំល្អ ប៉ុន្តែមានមួយគឺលោកស្រី

យេស៊ូគ្រីស្ទនោះហើយជាអ្វីដែលទ្រង់យាងមក។ នោះហើយជាកន្លែងរបស់ទ្រង់ ដាក់ព្រះនាម។ មានកន្លែងថ្វាយបង្គំរបស់ទ្រង់ គឺនៅក្នុងនាងនិងនាងតែម្នាក់ឯង។ នោះ គឺជាការពិត។ អូ បាទ បាទ។ យើងរកឃើញថាវាជាការពិត។

66 ឥឡូវនេះ នោះហើយជាមូលហេតុ ដែលយើង “អ្វីដែលយើងធ្វើដោយ ពាក្យសំដីបូកាមទង្វើ យើងធ្វើវានៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។”

“គ្មានឈ្មោះផ្សេងទៀតដែលត្រូវបានផ្តល់ឱ្យនៅក្រោមស្ថានសួគ៌សម្រាប់ ការសង្គ្រោះទេ ប៉ុន្តែគឺនាមព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។” កិច្ចការដ៏ពួកទី២ និយាយថា “ត្រូវហើយអ្នកស្គាល់...” “គ្មាននាមផ្សេងទៀតត្រូវបានផ្តល់ឱ្យនៅក្រោមមេឃដែល មនុស្សម្នាក់ត្រូវតែបានសង្គ្រោះ មានតែនៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទប៉ុណ្ណោះ។” អាម៉ែន។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកនឹងទទួលបាន។ ព្រះនាមព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ រាល់...

ស្ថានសួគ៌ខ្ពស់បំផុតត្រូវបានគេដាក់នាមទ្រង់ “គ្រួសារទាំងអស់នៅស្ថានសួគ៌ មាននាមព្រះយេស៊ូ” ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “ហើយគ្រួសារទាំងអស់នៅលើ ផែនដីមាននាមព្រះយេស៊ូ”។ ដូច្នេះនោះគឺជាឈ្មោះដែលព្រះបានជ្រើសរើសនិង កន្លែងដែលទ្រង់ដាក់ឈ្មោះនោះ។ នោះគឺជាកន្លែងរបស់ទ្រង់ថ្វាយបង្គំ គឺនៅក្នុង ព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ ឥឡូវនេះ យើងដឹងថាដើម្បីក្លាយជាដូច្នោះ គ្មានកន្លែងផ្សេងទៀត ទេដើម្បីថ្វាយបង្គំមានតែនៅក្នុងទ្រង់។

67 “គ្មានឈ្មោះណាផ្សេងនៅក្រោមមេឃដែលបានប្រទានដល់មនុស្សទេ ដែល ពួកគេត្រូវតែបានសង្គ្រោះ។” ទ្រង់គឺជាព្រះនៃការប្រោសលោះ។ ព្រះមានព្រះនាម ថាយេហូវ៉ា—ដឺវ យេហូវ៉ា—វ៉ាហ្វា។ ព្រះយេហូវ៉ា—ដឺវ “ព្រះអម្ចាស់អភ័យទោស ចំពោះអំពើបាបទាំងអស់របស់អ្នក។” ព្រះយេហូវ៉ា—វ៉ាហ្វា “ព្រះអម្ចាស់ប្រោស អ្នករាល់គ្នាអោយជាពីជំងឺ។” ទ្រង់មានងារជាច្រើន។ ប៉ុន្តែទ្រង់មានឈ្មោះតែមួយ នៃការប្រោសលោះ ដែលជាកម្មសិទ្ធិរបស់ពូជមនុស្ស ហើយនោះគឺជាឈ្មោះ “ព្រះយេស៊ូ”។ នោះហើយជាឈ្មោះរបស់ទ្រង់ ទ្រង់បានជ្រើសរើសដាក់។ តើទ្រង់ ដាក់វានៅឯណា? ទ្រង់ដាក់វានៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។

68 ឈ្មោះក្រុមជំនុំ ឈ្មោះគោលទិដ្ឋ ងារទាំងអស់ផ្សេងទៀត គឺស្លាប់បើទុកចិត្ត ពួកគេ។ អ្នកជឿលើព្រះវិហារមេតូឌីស ដើម្បីនាំអ្នកទៅស្ថានសួគ៌ អ្នកបានរង្វេង ហើយ។ បើអ្នកកំពុងជឿជាក់លើ ពែនទីកុស្ត ដែលជាព្រះវិហារពែនទីកុស្តដើម្បី នាំអ្នកទៅឋានសួគ៌ អ្នកបានបាត់បង់។ និងបាទីស្ទ លូធើរៀន ប្រេសប៊ីធើរៀន

កាកូលិក ព្រះវិហារផ្សេងទៀត អ្នកជឿជាក់លើឈ្មោះរបស់ពួកគេ ចំណងជើងរបស់ពួកគេ ឬគោលជំនឿរបស់ពួកគេ អ្នកបាត់បង់ហើយ។

ដោយសារតែអ្នកមិនអាចថ្វាយបង្គំទាល់តែអ្នកចូលមកកន្លែងដំបូងនៃការគោរពបូជា។ អាម៉ែន។ នោះគឺជាកន្លែងតែមួយគត់ដែលព្រះជួបអ្នកថ្វាយបង្គំទ្រង់ គឺជាកន្លែងដែលទ្រង់ជ្រើសរើសដាក់ព្រះនាមទ្រង់។ អ្នកផ្សេងទៀតទាំងអស់ អ្នកជឿជាក់លើពួកគេ អ្នកនឹងស្លាប់។ គាត់ផងដែរ...

69 ស្រមោលមួយទៀតរបស់ព្រះយេស៊ូវនៅទីនេះ ខ្ញុំត្រូវបានកត់សម្គាល់ គឺក្នុងបទគម្ពីរ។ ដូចគ្នានេះផងដែរ ទ្រង់—ទ្រង់បានទាយទុកជាមុននៅទីនេះថា “ទ្រង់ត្រូវតែគ្មានស្នាកស្នាម។” កន្លែងដែលទ្រង់ដាក់ឈ្មោះរបស់ទ្រង់ កូនចៀមនេះត្រូវតែគ្មានស្នាកស្នាម។

ឥឡូវនេះ តើនិកាយប្រព័ន្ធអ្វីដែលអ្នកអាចភ្ជាប់វាទៅ ក្រុមជំនុំអ្វី ព្រះវិហារកាកូលិក ប្រូតេស្តង់ យូដា តើវាជាអ្វី? ប្រព័ន្ធអ្វី និកាយអ្វី តើអ្នកអាចភ្ជាប់វាទៅ “គ្មានស្នាកស្នាមលើវាបាន”? វាទាំងអស់បដិសេធ ហើយបដិសេធទៀត!

ប៉ុន្តែមានកន្លែងមួយ! ហាលេលូយ៉ា! កន្លែងនោះស្ថិតនៅក្នុងព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ នៅទីនោះគ្មានស្នាកស្នាមលើទ្រង់ទេ។ គ្មានកំហុសនៅក្នុងទ្រង់ទេ។

អ្នកមិនអាចខ្ចាស់បានទេ។ មនុស្សទាំងអស់នេះដែលព្យាយាមធ្វើដូច្នោះ និយាយថាព្រះវិហារពួកគេគឺគ្មានកំហុសហើយអ្វីៗទាំងអស់នេះ។ វាកខ្វក់ អ្នកបំបែកពាក្យ ស្រឡាញ់ សាសនាស្លាប់ពាក់កណ្តាល ឡៅឌីសេ គោលលទ្ធិ ប៉ុន្តែវាមិនមែនជាការពិតទេ។ ប៉ុន្តែសូម្បីតែពីឡាត់ សត្រូវរបស់ទ្រង់ផ្ទាល់ បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនអាចរកឃើញកំហុសនៅក្នុងទ្រង់ទេ។” សត្រូវផ្ទាល់របស់ទ្រង់បានថ្លែងទីបន្ទាល់ថាគ្មានកំហុសនៅក្នុងទ្រង់ឡើយ។ អ្នកមិនអាចដាក់បាបណាមួយលើទ្រង់បានទេ។

70 ព្រះអង្គមានព្រះបន្ទូលទៅបូជាចារ្យនៅសម័យរបស់ព្រះអង្គថា “តើអ្នកណាអាចចោទប្រកាន់បានថាខ្ញុំប្រព្រឹត្តអំពើបាប? តើអ្នកណាអាចបង្ហាញខ្ញុំថាខ្ញុំជាមនុស្សមានបាប?”

សូមប្រាប់ខ្ញុំអំពីព្រះវិហារមួយដែលអាចនិយាយថាពួកគេមិនដែលធ្វើអ្វីខុស

ឡើយ។ និយាយឱ្យត្រង់ទៅ ស្ទើរតែ មិនមានម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេទេ ប៉ុន្តែអ្វីដែលត្រូវបានគេសម្លាប់ហើយ បានធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងនៅលើប្រតិទិនដែលត្រូវធ្វើ។ បន្ទាប់មកនៅតែហៅពួកគេ...មិនមែនជាកន្លែងប្រជុំរបស់ព្រះជាម្ចាស់នៅក្នុងសាសនាណាមួយឬនិកាយណាឡើយ។

71 មិត្តភក្តិអើយ ខ្ញុំមិនចង់ធ្វើឱ្យខូចអារម្មណ៍ទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំទទួលខុសត្រូវលើសារហើយ សារនោះគឺ “ចេញពីភាពញ្ញើញ្ញើនេះ!” ហើយប្រសិនបើខ្ញុំសុំឱ្យអ្នកចេញមកក្រៅ តើខ្ញុំនឹងនាំអ្នកទៅណា? តើខ្ញុំនឹងនាំអ្នកទៅរោងឧបោសថ ប្រាណហាំ? វាមានកំហុសច្រើនដូចក្រុមជំនុំដ៏ទៃទៀតដែរ។

ប៉ុន្តែមានកន្លែងមួយដែលខ្ញុំអាចនាំអ្នកទៅ កន្លែងដែលអ្នកមានសុវត្ថិភាព និងការពារពីការស្លាប់ នោះគឺនៅក្នុងព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាកន្លែងថ្វាយបង្គំជារបស់ព្រះ។ នោះគឺជាកន្លែងដែលខ្ញុំណែនាំអ្នក នៅយប់នេះ ជាកន្លែងដែលព្រះដាក់ព្រះនាមទ្រង់។ កន្លែងដែលទ្រង់សន្យាថាទ្រង់នឹងជួបមនុស្សគ្រប់រូបដែលចូលមកនៅទីនោះ ទ្រង់នឹងថ្វាយបង្គំជាមួយគាត់ហើយជប់លៀងជាមួយគាត់ នោះគឺនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ មិននៅក្នុងព្រះវិហារ មិននៅរោងឧបោសថ។

ប៉ុន្តែនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ទ្រង់គឺជារោងឧបោសថរបស់ព្រះ។ ទ្រង់គឺជាកន្លែងដែលព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់បានយាងចូលមកក្នុងទ្រង់ ហើយគង់នៅក្នុងទ្រង់។ “នេះគឺជាព្រះរាជបុត្រាជាទីស្រឡាញ់របស់អញ អញពេញចិត្តនឹងរស់នៅជាមួយ។” មានកន្លែងត្រសាល ដែលព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់នាំយកព្រះនាមរបស់ទ្រង់មកដាក់លើព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ដូច្នេះ នាមទ្រង់ត្រូវបានដាក់នៅក្នុងបុរសម្នាក់ ព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់ គឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដែលទ្រង់បានតម្កល់នៅក្នុងរោងឧបោសថទ្រង់ផ្ទាល់ ហើយនៅក្នុងរោងឧបោសថនោះ។

កន្លែង ដែលជាប្រភេទទីក្រុងយេរូសាឡឹមចាស់ បុណ្យចាស់ ព្រះវិហារចាស់ គឺជាប្រភេទមួយ នៅពេលដែលផ្សែងហុយចូល ថ្ងៃដែលទូកធំចូលក្នុងសន្និសីទ ហើយបានដោះស្រាយ ហើយសំឡេងនៃព្រះបានឮពីវា។

ព្រះសូរសៀងរបស់ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់បន្តឡើង ដោយចូលមកក្នុងរោងឧបោសថ គឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដែល (ធម្មជាតិ) ចាស់ គឺជាប្រភេទនិងស្រមោលនៃថ្មី។ ហើយនៅពេលដែលទ្រង់យាងចូលទៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “នេះគឺជាបុត្រាជាទីស្រឡាញ់របស់អញ អ្នកដែលអញពេញចិត្តនឹងរស់នៅ។ ហើយ

អញនឹងជ្រើសរើសកន្លែងដែលអញនឹងដាក់ឈ្មោះអញ ហើយកន្លែងដែលអញ នឹងជួបមនុស្ស និងកន្លែងដែលអញត្រូវបានថ្វាយបង្គំ។ ព្រះបានជ្រើសរើសកន្លែង មិនមែននៅក្នុងនិកាយសាសនាទេ ប៉ុន្តែនៅក្នុងព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ហ្នឹង ហើយ។

72 ទ្រង់ក៏ត្រូវតែ “គ្មានកំហុស” ដូចខ្ញុំបាននិយាយដែរ។ គ្មាននិកាយណាអាច ទាមទារ។ បើពួកគេធ្វើ ពួកគេគឺជាមេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទ។

73 ឥឡូវនេះយើងរកឃើញនៅទីនេះកត់សម្គាល់ស្រមោលរបស់ទ្រង់ម្តងទៀត។ កូន—ចៀមគឺត្រូវ ត្រូវរក្សាឱ្យបាន។ ឥឡូវនេះ នេះត្រូវបានរកឃើញនៅក្នុង និក្ខមនំ១២ ប្រសិនបើអ្នកកំពុងកត់សម្គាល់វា និក្ខមនំ ១២:៣ដល់ ៦។ កូនចៀម ត្រូវរក្សាទុករហូតដល់បួនថ្ងៃ ដើម្បីសាកល្បង មើលថាតើវាសមនឹងទៅបូជាដែរ ឬទេ។ ត្រូវតែយក ពិនិត្យឡើងវិញ ហើយលើសពីបួនថ្ងៃដើម្បីមើលថាតើមានស្នាម ជាំនៅលើវា មើលថាមានប្តូរអត់នូវជំងឺណាមួយនៅក្នុងវា សូមមើលថាតើមានអ្វី ខុសជាមួយកូនចៀម។ វាត្រូវតែ ត្រូវរក្សាទុកបួនថ្ងៃ។

74 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់។ អ្នកខ្លះប្រហែលជាបានគិតហើយថា សម្លាប់នៅ ថ្ងៃទីដប់បួន។ ប៉ុន្តែ អ្នកចាំទេ ពួកគេបានយកកូនចៀមមកថ្ងៃទីដប់នៃខែ ហើយ សម្លាប់វានៅថ្ងៃទីដប់បួននៃខែ សូមមើល ដែលត្រូវបានរក្សាទុកអស់រយៈពេលបួន ថ្ងៃ។

75 ឥឡូវនេះ ព្រះយេស៊ូវ ដែលជាកូនចៀម ឈ្មោះរបស់ព្រះបានចូលទៅក្នុង ក្រុងយេរូសាឡឹម ហើយមិនបានចេញមកវិញសោះ រហូតដល់បន្ទាប់ពីការសុគត ការបញ្ចុះ និងការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់។ ទ្រង់គឺបានស្ថិតនៅក្រោមការរិះគន់ អស់រយៈពេល៤ថ្ងៃ៤យប់។ ល្អឥតខ្ចោះប៉ុណ្ណាកូនចៀមត្រូវបានវាយបញ្ចូល ទុក រយៈពេលបួនថ្ងៃ។ នោះហើយជាពេលដែលពីឡាត់និយាយថា “ខ្ញុំកមិនឃើញ កំហុសនៅក្នុងទ្រង់ឡើយ។”

76 ស្រមោលមួយទៀតរបស់ទ្រង់ គ្មានឆ្អឹងណាមួយអាចត្រូវបាក់នៅក្នុងទ្រង់ បានឡើយ ល្អឥតខ្ចោះ នៅពេលដែលពួកគេមិនអាច។ នៅក្នុងការសំលាប់ តង្វាយ ពួកគេមិនអាច បំបាក់ឆ្អឹង។ ប្រសិនបើវាបាក់ វាត្រូវបានបដិសេធ។ ហើយពួកគេមានញញួរដើម្បីបំបែកឆ្អឹងនៅក្នុងជើងរបស់ព្រះគ្រីស្ទ នៅពេលពួកគេ និយាយថា “ទ្រង់បានស្លាប់ហើយ។” ពួកគេបានចាក់ទម្លុះទ្រង់ហើយឃើញឈាម និងទឹក។



77 សូមកត់សម្គាល់រឿងអស្ចារ្យមួយទៀតនៅទីនេះ។ ខ្ញុំនឹងមិនរំលងវាទេ ព្រោះ ទ្រង់ត្រូវបានតំណាងនៅក្នុងដង្វាយ ដែលជាតង្វាយអាហារ។

ខ្ញុំចងចាំពេលមួយដែលពួកគេមានសាលារៀនមួយ នៅក្នុងព្រះគម្ពីរដែល ហៅថាសាលារបស់ហោរា ហើយវាពិតជាសាលាមួយ។ ហើយយើងស្វែងយល់ ពីវាថ្ងៃមួយអេលីយ៉ាបានឡើងទៅសាលានោះ ហើយពួកគេនិយាយថា “យើង...” ពួកគេបានអធិស្ឋានឱ្យគាត់ចាកចេញ ដោយនិយាយថា “នៅពេលអ្នកនៅទីនេះ អ្វី ៗគឺត្រង់ពេក។” ដូច្នេះពួកគេចង់ឱ្យគាត់រត់គេចខ្លួន។

ហើយពួកគេបានចេញទៅទទួលអាហារពេលល្ងាចជាមួយគាត់។ និងក្រុម បូជាចារ្យបានចេញទៅក្រៅ ឬហោរា ដើម្បីយកសំណែកខ្លះ ដើម្បីធ្វើអាហារ ពេលល្ងាចឱ្យគាត់។ ហើយនៅពេលដែលពួកគេបានធ្វើ ពួកគេបានប្រមូលអាវុធ មួយចំនួនពីពួកគេ ហើយនៅពេលដែលពួកគេត្រលប់មកវិញ វាគឺជាសត្វត្រាតព្រៃ ដែលមានជាតិពុល ហើយពួកគេបោះវាចូលក្នុងឆ្នាំង។ ហើយឆ្នាំងចាប់ផ្តើមពុះ ហើយពួកគេ មាននរណាម្នាក់ បាននិយាយថា “មែនហើយ មានអ្វីស្លាប់នៅក្នុង ឆ្នាំង។ ឥឡូវនេះយើងមិនអាចសូម្បីតែញ៉ាំបាន។”

ហើយអេលីយ៉ាបាននិយាយថា “សូមយកអាហារមួយគ្រាប់តូចមកអោយខ្ញុំ។” ហើយគាត់បានយកម្សៅបន្តិចបោះចូលទៅក្នុងឆ្នាំង ហើយនិយាយថា “ញ៉ាំទៅ។ ឆ្នាំងត្រូវបានបន្សាបហើយ។”

78 ការថ្វាយតង្វាយអាហារគឺជាព្រះគ្រីស្ទ។ ប៊ែនីមួយៗត្រូវតែកំណត់ដូចគ្នា ហើយរាល់អាហារតិចតួចត្រូវមានភាពដូចគ្នាសម្រាប់ការផ្តល់ជូន។ បង្ហាញថា ទ្រង់គឺជាអ្នកព្យាបាល។ ទ្រង់ជំនួស ហើយយកក្តីស្លាប់ទៅឆ្ងាយ ហើយដាក់ជីវិត ដោយច្បាប់ទាំងពីរ។ ហាលេលូយ៉ា! កន្លែងដែលស្លាប់គឺ កន្លែងមួយ នៅពេល ព្រះគ្រីស្ទយាងមកជីវិតក៏ចូលមកក្នុង។ ទ្រង់ក៏ដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ ហើយកន្លែងដែលមានសេចក្តីស្លាប់ ទីនោះបានក្លាយជាជីវិត ពីព្រោះព្រះគ្រីស្ទត្រូវបាននាំយកមកថ្វាយជាតង្វាយអាហារ។

79 អ្វីដែលជាមេរៀនដ៏អស្ចារ្យដែលរឿងទាំងនេះនឹងមានប្រសិនបើយើង ចំណាយពេលវេលាទៅបំបែកពួកគេចេញ! សូមកត់សម្គាល់ឥឡូវនេះ គ្មាន ពាក្យថាស្រមោលណាមួយបរាជ័យឡើយ។ គ្មានពាក្យណាមួយដែលបរាជ័យ ពី ស្រមោល។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងត្រូវបានវាយបញ្ចូលយ៉ាងល្អឥតខ្ចោះ។

ទ្រង់គឺជាកន្លែងគោរពបូជា ដែលព្រះបានជ្រើសរើសហើយនាមរបស់ព្រះត្រូវបានផ្តល់ឱ្យទ្រង់។ ទ្រង់គឺជាកន្លែងគោរពបូជារបស់ព្រះ ហើយនាមរបស់ព្រះត្រូវបានផ្តល់ដល់ទ្រង់។ ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ហើយទ្រង់គឺជានាមរបស់ព្រះ។ ទ្រង់គឺទាំងពីរ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះនិងនាមរបស់ព្រះ។ “ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូលដែលបង្កើតជាសាច់ឈាម។” ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ជាកូនចៀមរបស់ព្រះ ជានាមរបស់ព្រះ និងជាព្រះ។ នោះហើយគឺជាអ្វី ដែលទ្រង់បានជ្រើសរើស និងជាកន្លែងថ្វាយបង្គំតែមួយគត់ចំពោះព្រះ។

80 ហើយព្រះបដិសេធកន្លែងផ្សេងទៀតក្រៅពីព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ អ្នកមិនអាចថ្វាយបង្គំទ្រង់គ្រប់ទីកន្លែង។ ទ្រង់បាននិយាយថា “ឥតប្រយោជន៍ទេពូកគេថ្វាយបង្គំខ្ញុំ បង្រៀនអំពីគោលលទ្ធិនូវបញ្ញត្តិរបស់មនុស្ស។” ថ្ងៃនេះយើងមានគោលជំនឿ និងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង ដែលបង្រៀននេះគឺជាផ្លូវនិង នោះគឺជាផ្លូវ។

ហើយព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ខ្ញុំជាផ្លូវ ជាសេចក្តីពិត និងជាជីវិត ហើយមនុស្សមិនអាចមករកព្រះបានលើកលែងតែតាមខ្ញុំ។” និយាយម្យ៉ាងទៀត “ខ្ញុំជាទ្វារនៃក្រាលចៀម។ គ្មានចោរទេ។” ទ្រង់គឺជាផ្លូវតែមួយគត់។ ទ្រង់គឺទ្វារ។ ទ្រង់គឺជាផ្លូវ សេចក្តីពិត ជីវិត គឺជាអ្វីៗដែលមាន ច្រកតែមួយគត់ ច្រកចូលកន្លែងតែមួយគត់ការគោរពបូជា នាមតែមួយគត់។

អ្វីៗទាំងអស់គឺជាបង្គំនឹងព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ គម្ពីរសញ្ញាចាស់ទាំងអស់ត្រូវបានចងភ្ជាប់ទ្រង់។ គម្ពីរសញ្ញាថ្មីបានចងភ្ជាប់នឹងទ្រង់។ ហើយក្រុមជំនុំសព្វថ្ងៃនេះត្រូវបានផ្សារភ្ជាប់ជាមួយនឹងទ្រង់ដោយព្រះបន្ទូលនៃបញ្ញត្តិទ្រង់។ គ្មានកន្លែងផ្សេងទៀតឬឈ្មោះផ្សេងទៀត ឬកន្លែងណាដែលព្រះធ្លាប់សន្យាថានឹងជួបមនុស្សម្នាក់ មានតែនៅក្នុងព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទប៉ុណ្ណោះ ដែលជាកន្លែងថ្វាយបង្គំដែលទ្រង់បានជ្រើសរើស។

81 សូមកត់សម្គាល់ថា ព្រះបានសន្យាថានឹងជួបអ្នកថ្វាយបង្គំរបស់ទ្រង់កន្លែងតែមួយគត់ ហើយនោះគឺជាជម្រើសរបស់ទ្រង់ផ្ទាល់ មិនមែនជាជំរើសរបស់យើង មិនមែនការគិតរបស់យើងទេ ប៉ុន្តែតាមការគិតរបស់ទ្រង់ ការជ្រើសរើសរបស់ទ្រង់។ ហើយវានឹងក្លាយជាកន្លែងដែលទ្រង់ដាក់ឈ្មោះរបស់ទ្រង់ កន្លែងដែលទ្រង់បានជ្រើសរើស។ ដូច្នេះយើងស្វែងយល់ថាយើងរកឃើញ ឈ្មោះរបស់ទ្រង់ គឺអ្វីដែលទ្រង់បានជ្រើសរើស ដោយការជ្រើសរើសរបស់ទ្រង់ផ្ទាល់។

82 ឥឡូវនេះយើងបានរកឃើញកន្លែងដែលទ្រង់ដាក់ព្រះនាមរបស់ទ្រង់ គឺនៅក្នុងនោះ ក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ ហើយគ្មានកន្លែងណាផ្សេងទៀត ឬគ្មានឈ្មោះផ្សេង តើអ្នកពេញចិត្តការនោះទេ? និយាយថា “អាមែន។” [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាមែន។”—អដ។] ឥឡូវនេះ រឿងរបស់វាគឺ ប្រសិនបើយើងរកឃើញកន្លែងដែល... ជាកន្លែងថ្វាយបង្គំដែលមិនអាចទទួលយកបានទេ មានតែនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទប៉ុណ្ណោះ។

អ្នកអាចប្រែចិត្ត អ្នកអាចធ្វើបាន ប៉ុន្តែអ្នកមិនទាន់ថ្វាយបង្គំនៅឡើយ។ អ្នកកំពុងសុំការលើកលែងទោស។ ពេត្រុសបាននិយាយថា...

នៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ នៅពេលដែលពួកគេបានឃើញពួកគេនិយាយភាសាដទៃ និងទិសគាល់ដ៏អស្ចារ្យនិងការអស្ចារ្យកំពុងកើតឡើង ពួកគេចាប់ផ្តើមសើចក្រុមជំនុំបានសើច ហើយនិយាយថា “បុរសទាំងនេះពេញដោយស្រាថ្មី។ ពួកគេធ្វើសកម្មភាពដូចជាមនុស្សស្រវឹង។ គឺ...” ម៉ារីស្ត្រីព្រហ្មចារី ពួកគេទាំងអស់គ្នាបាននៅជាមួយគ្នា មួយរយម៉ែក្នុងចំណោមពួកគេ។ ហើយពួកគេកំពុងដើរដូចមនុស្សស្រវឹង ហើយនិយាយភាសាផ្សេង ហើយបន្តទៅមុខទៀត។ ពួកគេនិយាយថា “មនុស្សទាំងនេះគឺ ពោរពេញទៅដោយស្រាថ្មី។”

83 ប៉ុន្តែពេត្រុស ក្រោកឈរឡើងនិយាយថា “បុរស និងបងប្អូនទាំងឡាយអើយ ប្រុសៗទាំងនេះមិនមែនពេញដោយស្រាថ្មីទេ ព្រោះនេះទើបតែម៉ោងទឹកនៃថ្ងៃ។ ប៉ុន្តែនេះគឺជាអ្វីដែលត្រូវបាននិយាយដោយព្យាករិយ្យអែល ហើយវានឹងកើតឡើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយ ព្រះជាម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលថា ខ្ញុំនឹងចាក់ព្រះវិញ្ញាណរបស់ខ្ញុំទៅលើមនុស្សទាំងអស់ កូនប្រុសនិងកូនស្រីរបស់អ្នកនឹងទាយ នៅលើអ្នកបំរើនិងអ្នកបម្រើរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងចាក់វិញ្ញាណខ្ញុំ។ ខ្ញុំនឹងបង្ហាញសញ្ញានៅលើមេឃខាងលើ ហើយលើផែនដី ភ្លើង សសរភ្លើង ផ្សែងនៃផ្សែង។ វានឹងកើតឡើង មុនថ្ងៃដ៏ធំនិងគួរឱ្យភ័យខ្លាចរបស់ព្រះអម្ចាស់នឹងមកដល់ ដែលអ្នកណាដែលអំពាវនាវដល់ព្រះនាមព្រះអម្ចាស់នឹងបានសង្គ្រោះ។”

84 ពេលពួកគេពាក្យនេះ គេចាក់ក្នុងចិត្ត ហើយនិយាយថា “បុរសនិងបងប្អូនអើយ តើយើងអាចធ្វើអ្វីបាន?”

85 ពេត្រុសបាននិយាយថា “ចូរអ្នករាល់គ្នាប្រែចិត្តចុះ ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សម្រាប់ការលោះបាប អ្នក ហើយអ្នក

នឹងទទួលអំណោយទាននៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ សម្រាប់ការសន្យាគឺថាមនុស្ស ជំនាន់ក្រោយទាំងអស់។” ឥឡូវនេះយើងរកឃើញវា។

86 ឥឡូវនេះយើងចង់រកវិធីដែលយើងចូលទៅក្នុងទ្រង់។ តើយើងចូលទៅក្នុង កន្លែងថ្វាយបង្គំនេះដោយរបៀបណា? កូរិនថូសទីមួយ ១២ បានដោះស្រាយ វា ដោយ “ដោយវិញ្ញាណតែមួយ!” មិនមែនដោយក្រុមជំនុំមួយ មិនមែនដោយ សាសនាតែមួយ មិនមែនដោយគ្រូគង្វាលម្នាក់ មិនមែនដោយប៊ីស្យូពម្នាក់ទេ មិនមែនដោយបូជាចារ្យតែមួយទេ។ ប៉ុន្តែ “ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតែមួយយើង ទាំងអស់គ្នាបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកចូលទៅក្នុងរូបកាយតែមួយ” ដែលជា រូបកាយរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយជាកម្មវត្ថុរបស់មនុស្សគ្រប់រូប អំណោយ ដែលមាននៅក្នុងខ្លួន។ បាទលោក! គ្មានការចូលរួម គ្មានការសូត្រគោលលទ្ធិ ទេ ការបូមឡើងចុះ ការធ្លាក់ចុះការ ចាប់ដៃ ឬគ្មានអ្វីផ្សេងទៀត។ ប៉ុន្តែ ដោយ កំណើតយើងទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងរូបកាយរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ! អាម៉ែ ន។ “ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយើងទាំងអស់គ្នាបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុង រូបកាយតែមួយ។”

87 ហើយតើរូបកាយនោះជាអ្វី? “នៅដើមដំបូងគឺព្រះបន្ទូល ហើយព្រះបន្ទូល នៅជាមួយព្រះ ហើយព្រះបន្ទូលគឺជាព្រះ។ ហើយព្រះបន្ទូលត្រូវបានបង្កើតឡើង ក្នុងសាច់ឈាមហើយរស់នៅក្នុងចំណោមយើង។” តើយើងអាចស្ថិតនៅក្នុង រូបកាយនោះហើយបដិសេធព្រះបន្ទូលរបស់វា ឬដាក់វានៅកន្លែងផ្សេងដែលវាមិន មាននៅក្នុងខ្លួនបានទេ? តើយើងអាចធ្វើវាដោយរបៀបណា? កន្លែងដែលព្រះ ជ្រើសរើស!

88 សូមកត់សម្គាល់ ហើយនៅពេលដែលអ្នកទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកចូលទៅក្នុង ទ្រង់ ភស្តុតាងពិតប្រាកដគឺថាអ្នកជឿលើទ្រង់ ជាព្រះបន្ទូល។

តើអ្នកអាចក្លាយជាផ្នែកមួយនៃទ្រង់ហើយបន្ទាប់មកបដិសេធទ្រង់ដោយ របៀបណា? តើខ្ញុំអាចបដិសេធយ៉ាងដូចម្តេចថាដៃនេះមិនមែនជាដៃខ្ញុំ? បើ មាន...បើខ្ញុំធ្វើអញ្ចឹង មានអ្វីខុសជាមួយផ្លូវចិត្តខ្ញុំ។ ហើយតើខ្ញុំអាចធ្វើអញ្ចឹង បានដូចម្តេច? ប្រសិនបើមានបញ្ហាផ្លូវចិត្តជាមួយខ្ញុំ បដិសេធថាមិនមែនជាដៃខ្ញុំ បដិសេធថាមិនមែនជាដើងខ្ញុំ មានអ្វីម្យ៉ាងខុសខាងវិញ្ញាណជាមួយអ្នកជឿដែល បដិសេធព្រះបន្ទូលណាមួយដែលព្រះជាម្ចាស់បាននិយាយនិងសន្យា។ មានអ្វី

ខុសខាងវិញ្ញាណជាមួយអ្នកហៅខ្លួនថាជាអ្នកជឿនោះ។

89 អ្នកមិនអាចបដិសេធសំបុត្រមួយរបស់ទ្រង់បានទេ ព្រោះអ្នកបានក្លាយជា ចំណែកមួយដូចគ្នា។ អ្នកគឺជាផ្នែកមួយនៃទ្រង់ពីព្រោះអ្នកបានទទួលបុណ្យ ជ្រមុជទឹកនៅក្នុងទ្រង់ ដោយ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបាននាំអ្នកចូលទៅក្នុងរូបកាយ របស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ តើស្រស់ស្អាតយ៉ាងណា!

90 ព្រះមានកន្លែងជាក់លាក់មួយដែលទ្រង់ជួប—ទ្រង់ជួបអំប្រាហាំ ហើយនៅទី នោះអំប្រាហាំបានថ្វាយបង្គំ។ ទាំងអស់ឆ្លងកាត់តាមគម្ពីរសញ្ញាថ្មី!

ហើយព្រះបន្ទូលសន្យារបស់ទ្រង់នឹងត្រូវបកស្រាយនៅក្នុងអ្នក ដោយទ្រង់។ អ្នកទទួលបានទេ? ព្រះបន្ទូលដែលទ្រង់សន្យាថានឹងបំពេញនៅថ្ងៃដែលអ្នក រស់នៅក្នុង៖ អ្នកនឹងក្លាយជាសំបុត្ររបស់ព្រះដែលអានពីមនុស្សទាំងអស់។ មិនមែនជាអ្វីដែលអ្នកទាមទារ ប៉ុន្តែអ្វីដែលព្រះជាម្ចាស់ធ្វើតាមរយៈអ្នក នឹង និយាយខ្លាំងជាងអ្វីដែលអ្នកអាចទាមទារ។ ព្រះជាម្ចាស់មានបន្ទូលថា “ទីសំគាល់ ទាំងនេះនឹងមានដល់អស់អ្នកដែលជឿ”។ ដែលនិយាយតាមរយៈអ្នក។

91 ទ្រង់បាននិយាយអំពីសម័យនេះ អ្វីដែលនឹងមានឥឡូវនេះ។ អ្នកជឿនៅ សម័យនេះត្រូវតែជឿ ជាអ្វីដែលទ្រង់បានសន្យានៅថ្ងៃនេះ។ គ្រាន់តែដូចពួកគេ បានចូលមកក្នុងទូកធំ ដើម្បីបានសង្គ្រោះ ចាកចេញពីអេហ្ស៊ីបដើម្បីបានសង្គ្រោះ ពួកគេមកដើម្បីចូលមកក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ដើម្បីបានសង្គ្រោះឥឡូវនេះ ចូលទៅក្នុង ព្រះបន្ទូលដែលថាទ្រង់ដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។

92 តើអ្នកចូលទៅក្នុងវាដោយរបៀបណា? ដោយបុណ្យជ្រមុជទឹក! បុណ្យ ជ្រមុជទឹកអ្វី? ដោយ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ! “វិញ្ញាណតែមួយ យើងទាំងអស់គ្នាបាន ជ្រមុជក្នុងរូបកាយតែមួយ។”

93 ហើយព្រះបន្ទូលសន្យារបស់ទ្រង់ ទ្រង់នឹងមិន... អ្នកនឹងមិនចាំបាច់ បកស្រាយវាទេ។ ទ្រង់នឹងបកស្រាយតាមរយៈអ្នក តើអ្នកកំពុងធ្វើអ្វី ទ្រង់សន្យាថា នឹងធ្វើអ្វី។ ក្រុមជំនុំដែលដើរតាមទ្រង់នឹងមានច្រើនរហូតដល់ប្រជាជននឹងដឹង។

សូមមើលពេត្រុសនិងយ៉ូហាននៅពេលពួកគេត្រូវបានគេសួរអំពីការព្យាបាល បុរសម្នាក់នៅមាត់ទ្វារហៅថាស្រស់ស្អាត។ ពួកគេនិយាយថា “ពួកគេយល់ឃើញ” បូជាច្បាញបានធ្វើ “ថាពួកគេទាំងពីរជាមនុស្សល្ងង់ខ្លៅនិងគ្មានចំណេះដឹង” ប៉ុន្តែ

ពួកគេកត់សម្គាល់ថាពួកគេបាននៅជាមួយព្រះយេស៊ូវ។ ដោយសារតែពួកគេ (អ្វី?) បានធ្វើអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើ។

94 ទ្រង់ត្រូវតែនិយាយអំពីការងាររបស់ព្រះវរបិតា។ ហើយថ្ងៃនេះត្រូវតែដូចគ្នា។

95 សូមចងចាំ ថាទ្រង់គឺដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត ដ្បិត ព្រះជួបអ្នកនៅក្នុងទ្រង់ ជាកន្លែងតែមួយគត់ដែលមាន នោះគឺជាកន្លែងដែលទ្រង់ បានជ្រើសរើសដាក់ឈ្មោះរបស់ទ្រង់នៅក្នុង ព្រះយេស៊ូវ។ “ព្រះយេស៊ូវ” គឺជាឈ្មោះ របស់ព្រះ។ សូមចងចាំថា ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គឺជាគោរម ងាសំរាប់នាម “ព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ”។

96 នៅពេលម៉ាថាយនិយាយថា “ដូច្នេះចូរទៅបង្រៀន ប្រជាជាតិទាំងអស់ ដោយធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកឱ្យពួកគេនៅក្នុងព្រះនាមព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និង ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។”

របៀបដែលវាត្រូវបានគេបកស្រាយខុសនៅថ្ងៃនេះ ហើយនិយាយថា “ក្នុងនាមព្រះវរបិតា ព្រះនាមព្រះរាជបុត្រា នាមព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” គ្មាន សូម្បីតែសរសេរ។ វាគឺ “នៅក្នុងព្រះនាម” ឯកវចនៈ “នៃព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” បិតាមិនមែនជាឈ្មោះទេ បុត្រាមិនមែនជាឈ្មោះទេ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមិនមែនជាឈ្មោះទេ វាជាចំណងជើង។

ដប់ថ្ងៃក្រោយមក ពេត្រុសបានក្រោកឈរឡើងហើយនិយាយថា “ចូរអ្នករាល់គ្នាប្រែចិត្តចុះ! ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាម ព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។” បន្ទាប់មកតើគាត់ធ្វើអ្វីដែលទ្រង់បានប្រាប់គាត់ថាកុំធ្វើ? ទ្រង់បានធ្វើអ្វីដែលទ្រង់ប្រាប់ឱ្យធ្វើ។ ឈ្មោះរបស់ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និង ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គឺជា “ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូគ្រីស្ទ។” មនុស្សគ្រប់រូបនៅក្នុង គម្ពីរសញ្ញាថ្មីបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងនាមព្រះអម្ចាស់យេស៊ូគ្រីស្ទ។

97 គ្មាននរណាម្នាក់នៅក្នុងព្រះគម្ពីរដែលបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងងា ជាបិតា បុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធឡើយ។ នោះមិនដែលកើតមានឡើយរហូតដល់ គោលលទ្ធិនីសៀត្រូវបានគេដាក់នៅនីសៀ រ៉ូម។ វាជាបញ្ហារបស់កាតូលិកក្រុមជំនុំ ដែលបានរកឃើញ បានបង្ហាញនូវភាពដូចគ្នា នៅក្នុងសាសនាគ្រីស្ទ។ ខ្ញុំមានវា ជាការត្រឹមត្រូវ ការពិតនៃជំនឿរបស់យើង និងអ្វីៗផ្សេងទៀត ដែលវាពិតជាជំនឿ

រ៉ូម៉ាំងភាគលិក។ ពួកគេនឹងប្រាប់អ្នកថាវាមិនមាននៅក្នុងព្រះគម្ពីរទេ ប៉ុន្តែពួកគេនិយាយថាពួកគេមានអំណាចក្នុងការផ្លាស់ប្តូរព្រះបន្ទូល ប្រសិនបើពួកគេចង់ព្រោះតែសម្តេចប៉ាប។ ខ្ញុំខុសគ្នា។

ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគឺដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ “ហើយអ្នកណាដែលនឹងយកព្រះបន្ទូលមួយចេញពីព្រះគម្ពីរនេះ” ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ឬដាក់ពាក្យមួយនៅក្នុងវា ផ្នែករបស់គាត់នឹងត្រូវយកចេញពីសៀវភៅជីវិត។” ពាក្យមួយម៉ាត់ មិនមែនជាប្រយោគឬកថាខណ្ឌទេ ប៉ុន្តែជាព្រះបន្ទូល! “អ្នកណានឹងយកពាក្យមួយម៉ាត់...”

98 នៅដើមដំបូង ព្រះបានពង្រឹងរាស្ត្ររបស់ទ្រង់ជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ពាក្យមួយ មិនត្រឹមត្រូវ បង្កឱ្យមានមនុស្សស្លាប់ រាល់ការឈឺចិត្តរាល់ពេលទុក្ខព្រួយ។ អេវ៉ា នាងមិនដែលបំបែកប្រយោគទេ។ នាងបានបំបែកពាក្យមួយ។ នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវចូលមកចំកណ្តាលសៀវភៅ...នោះគឺជាសៀវភៅដំបូង។

នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវយាងមកចំកណ្តាលសៀវភៅ តើទ្រង់មានបន្ទូលអ្វី? “វាបានចែងថាមនុស្សនឹងមិនរស់នៅដោយនំប៉័ងតែប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែដោយគ្រប់ពាក្យទាំងអស់នោះដែលចេញមកពីព្រះឱស្ឋរបស់ព្រះជាម្ចាស់។”

នៅចុងបញ្ចប់នៃសៀវភៅវិវរណៈដំបូងទី ២២ ខទី ១៨ ផ្នែកចុងក្រោយនៃព្រះគម្ពីរ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលដោយអង្គទ្រង់ផ្ទាល់ថា “ខ្ញុំធ្វើបន្ទាល់ថា ប្រសិនបើមនុស្សណាមកពាក្យមួយចេញពីសៀវភៅនេះ ឬបន្ថែមពាក្យមួយ ចំពោះវា ផ្នែករបស់គាត់នឹងត្រូវយកចេញពីសៀវភៅសៀវភៅជីវិត” ពីព្រោះគាត់ជាហោរាក្លែងក្លាយហើយបានបកស្រាយខុសដល់ប្រជាជន ហើយឈាមរបស់ពួកគេនឹងធ្លាក់លើដៃរបស់គាត់ ពីការធ្វើដូច្នោះ។

99 យើងត្រូវតែរក្សាកន្លែងគោរពបូជា នោះគឺ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាព្រះបន្ទូលដដែល កាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ អាម៉ែន។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ សូមចងចាំថា គ្មានកន្លែងប្រជុំផ្សេងទៀតដើម្បីថ្វាយបង្គំ មិនមែនជាកន្លែងទេ។ ព្រះជ្រើសរើសវា។

100 យ៉ូហាន ត្រលប់ក្រោយវិញនៅចំងាយរវាងសញ្ញាថ្មីនិងចាស់។ សូមស្តាប់ឥឡូវនេះ។ កត់សម្គាល់យ៉ាងដិតដល់។ យ៉ូហាន ឥន្ទ្រីដីធំនោះ ថ្ងៃមួយហោះចេញពីទីរហោស្ថាន ស្ថាបដ៏អស្ចារ្យរបស់គាត់បានលាតសន្ធឹង។ គាត់ភ្លឺនៅលើ

ច្រាំងនៃទន្លេយ៉ាងជាន់ ដែលជាហោរាឥន្ទ្រីដ៏អស្ចារ្យម្នាក់ដែលបានភ្ជាប់ផ្លូវរវាងគម្ពីរសញ្ញាចាស់និងសញ្ញាថ្មី ហើយគាត់បានហៅពួកគេពី ស្តាំនិងឆ្វេង។ គាត់កំពុងហៅថ្ងៃនៃការប្រែចិត្ត។

ពួកជាវិស៊ីនិងពួកសាខូស៊ីចេញមក គាត់បាននិយាយថា “កុំចាប់ផ្តើមនិយាយនៅក្នុងខ្លួនអ្នកថា ‘យើងមានអំប្រាហាំជាចិត្តយើង’ ព្រោះខ្ញុំប្រាប់អ្នកថាព្រះអាចធ្វើឱ្យថ្មទាំងនេះអាចបង្កើតកូនឱ្យអំប្រាហាំបាន។” អូ ខ្ញុំអើយ!

នៅពេលគាត់ចាប់ផ្តើមបោះដំណឹងល្អរបស់គាត់ ហើយនិយាយថា “មានម្នាក់ឈរក្នុងចំណោមអ្នក ដែលអ្នកមិនដឹង។ ខ្ញុំមិនទាន់កំណត់អត្តសញ្ញាណទ្រង់នៅឡើយទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងស្គាល់ទ្រង់នៅពេលទ្រង់យាងមក។ ខ្ញុំមិនសមនឹងដោះខ្សែស្បែកជើងរបស់ទ្រង់ទេ។ ប៉ុន្តែទ្រង់នឹងធ្វើពិធីជ្រមុជអ្នកដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនិងភ្លើង។ ហើយអ្នកគាំទ្ររបស់ទ្រង់គឺនៅក្នុងដៃរបស់ទ្រង់ ទ្រង់នឹងសម្អាតកម្រាលឥដ្ឋរបស់ទ្រង់យ៉ាងហ្មត់ចត់ ហើយទ្រង់នឹងដុតកំទេចកំទីជាមួយនឹងភ្លើងដែលមិនអាចពន្លត់បាន។”

101 ឥន្ទ្រីដ៏ដំណឹងល្អដ៏ធំនោះបានកំណត់នៅទីនោះ: នៅពេលដែលគាត់លាតត្រដាងការគំរាមកំហែងភាពអស្ចារ្យរបស់ទ្រង់។ ហើយភាពកខ្វក់ចេញមកក្រៅ ឬហេរ៉ូឌ ដែលជាអធិរាជនៅពេលនោះ អ្នកប្រកាសរៀបការជាមួយប្រពន្ធបងប្រុសរបស់ទ្រង់។ ហើយអ្នកអាចស្រមៃថាឥន្ទ្រីដ៏ដំណឹងល្អកំពុងរៀបចំខ្លួននៅទីនោះហើយរក្សាភាពសុខសាន្តរបស់គាត់?

ពួកគេខ្លះនិយាយថា “កុំនិយាយអំពីអាពាហ៍ពិពាហ៍និងការលែងលះឥឡូវនេះ យ៉ូហាន ព្រោះនៅទីនោះហេរ៉ូឌកំពុងអង្គុយ។”

102 គាត់ដើរចម្បងហើយនិយាយថា “វាមិនស្របច្បាប់សម្រាប់អ្នកទេដែលយកនាង។” ត្រូវហើយ!

តើគាត់ គឺជា អ្វី? គាត់គឺជាសត្វឥន្ទ្រីពីវាលរហោស្ថាន។ គាត់មិនមែននៅក្រោមការបណ្តុះបណ្តាល ក្រោមការភ័យខ្លាចនិងការគំរាមកំហែងរបស់មនុស្សពិនិកាយខ្លះទេ។ ប៉ុន្តែគាត់ត្រូវបានបណ្តុះបណ្តាលក្រោមអំណាចនៃព្រះដ៏មានចេស្តា ដើម្បីដឹងថានឹងមានអ្វីកើតឡើងនៅទីនោះ។ គាត់ដឹងពីការកំណត់អត្តសញ្ញាណរបស់ព្រះមេស៊ី។ ហាលេលូយ៉ា!



ពាក្យនេះមានន័យថា “សរសើរដំកើងព្រះរបស់យើង!” កុំភ័យខ្លាច។ ខ្ញុំមិនដែលធ្វើបាបនរណាម្នាក់នៅឡើយទេ។ ខ្ញុំមិនរំភើបទេ។ ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំនៅឯណា។

អូ នៅពេលដែលខ្ញុំគិតពីគាត់ ឥន្ទ្រីដ៏ធំនោះ ហោះហើរនៅទីនោះហើយអង្គុយចុះ! គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងស្គាល់ទ្រង់នៅពេលដែលទ្រង់យាងមក។”

103 ថ្ងៃមួយគាត់កំពុងឈរនៅទីនោះអធិប្បាយ។ បូជាចារ្យបានឆ្លងកាត់ភាគីម្ខាងទៀត និងនិយាយថា “អ្នកមានន័យថានឹងមានពេលមួយដែលការថ្វាយតង្វាយប្រចាំថ្ងៃនឹងត្រូវផុតទៅ វិហារដ៏អស្ចារ្យដែលយើងបានសាងសង់និងកិច្ចការទាំងអស់ យើងដាក់ បានបំពាក់និកាយធំរបស់យើង?”

គាត់បាននិយាយថា “នឹងមានពេលមួយដែលអ្វីៗទាំងអស់នឹងត្រូវបញ្ចប់។”

“វាមិនអាចទេ។ អ្នកគឺជាហោរាក្លែងក្លាយ!”

104 ហើយគាត់មើលជុំវិញ។ គាត់បាននិយាយថា “មើលចុះ ទ្រង់នៅទីនេះហើយ! មានព្រះនៅកន្លែងថ្វាយបង្គំដែលបានជ្រើសរើស។ មានកូនចៀម ដែលជាកូនចៀមពិតប្រាកដដែលយកអំពើបាបរបស់ពិភពលោកចេញ។” គាត់មិនបាននិយាយថា “មេតូឌីសមកដល់ហើយ នេះគឺជាពួកបាទីស្ទ ឬពួកកាតូលិក។” គាត់បាននិយាយថា “មកដល់ហើយ កូនចៀមនៃព្រះដែលដកបាបនៃពិភពលោកចេញ។”

តំបន់សុវត្ថិភាពតែមួយគត់នៅទីនោះគឺនៅក្នុងកូនចៀមរបស់ព្រះ។ នៅក្នុងទ្រង់តែមួយគឺសេចក្តីសង្គ្រោះ មិននៅក្នុងក្រុមជំនុំណាមួយ គោលទ្ធិណាមួយ ប្រជាជនណាមួយ ឪពុកណាមួយ ម្តាយណាមួយឡើយ ជាមនុស្សបរិសុទ្ធ ឬគ្មានអ្វីជាកន្លែងបរិសុទ្ធ។ វាស្ថិតនៅក្នុងព្រះដ៏បរិសុទ្ធ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាកន្លែងដែលព្រះដាក់ព្រះនាមរបស់ទ្រង់លើមនុស្ស សម្រាប់ការប្រោសលោះ ដែលបានបង់ថ្លៃសម្រាប់យើងជាមនុស្សមានបាប។ នោះគឺជាកន្លែងតែមួយគត់ដែលមានការសង្គ្រោះ។ នោះគឺជាថ្មដាដែលខ្ញុំឈរ។

105 យ៉ូហានបានកំណត់អត្តសញ្ញាណទ្រង់។ គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនស្គាល់ទ្រង់ទេនៅពេលខ្ញុំឃើញទ្រង់ដើរឡើងមក ប៉ុន្តែនៅទីនោះជាកន្លែងដែលខ្ញុំទទួលបានការសិក្សា...” មិនមែននៅក្នុងថ្នាក់សាលាគម្ពីរដូចឪពុករបស់គាត់បានធ្វើទេ មិនមែនជាបូជាចារ្យ ដែលបានបណ្តុះបណ្តាលទេ។ ប៉ុន្តែនៅក្នុងទីរហោស្ថាន

ដែលទ្រង់ស្ថិតនៅក្នុងសាលាគម្ពីរខាងទេវសាស្ត្រនៃព្រះដ៏មានប្រទានភាព រង់ចាំ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ មិនមែនជាអ្វីដែលក្រុមមនុស្សមួយចំនួនបានបង្កើតឡើងនោះ ទេ ប៉ុន្តែអ្វីដែលព្រះបានមានបន្ទូលអំពីវា។ ហើយនៅពេលដែលយ៉ូហានក្រឡេក មើលទៅឃើញ ព្រះវិញ្ញាណយាងមក គាត់និយាយថា “ខ្ញុំសូមបញ្ជាក់ថានេះ គឺជា ទ្រង់។” អូ ខ្ញុំអើយ!

មានកន្លែងថ្វាយបង្គំរបស់អ្នក។ មានកន្លែងលាក់ខ្លួនរបស់អ្នក។ មានកូន ចៀមនៃព្រះដែលយកអំពីបាបរបស់ពិភពលោកចេញ។ មិនមែនក្រុមជំនុំទេ មិនមែនគោលជំនឿ ឬគ្មានអ្វីផ្សេង ក្រៅពីកូនចៀមនៃព្រះដែលដកបាបនៃ ពិភពលោកចេញ។

106 សូមមើលពីរបៀបដែលយ៉ូហានដាក់វា? គាត់មិនបាននិយាយថា “អ្នកជាផារី ស៊ីនិយាយត្រូវ អ្នកជាពួកសាឌូស៊ី ហេរ៉ូឌាន។” ទ្រង់និយាយថា “មានកូនចៀម។” នោះគឺជាកន្លែង។ ទ្រង់ទទួលបាននាម។ ទ្រង់គឺជាអង្គតែមួយ។ មិនមែនឈ្មោះ ផ្សេងទៀតនៅក្រោមមេឃឡើយ!

107 មើលអ្វីដែលព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលអំពីយ៉ូហានឥឡូវនេះ។ ថ្ងៃមួយយ៉ូហាន បានចាត់គេអោយមកឯទ្រង់ ដើម្បីមើលអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើ។ ព្រះយេស៊ូវមាន បន្ទូលអំពីគាត់ថា “គាត់អស្ចារ្យហើយជាពន្លឺចែងចាំង” ដើម្បីបង្ហាញផ្លូវត្រឹមត្រូវ ដល់ពួកគេដែលពួកគេគួរដើរតាម មុនពេលការមកដល់របស់ទ្រង់ ការមកដល់ ដំបូងរបស់ទ្រង់។ ស្តាប់ឱ្យជិត។ កុំខកខានវា។ ព្រះយេស៊ូវបាននិយាយថា “យ៉ូហានគឺជាពន្លឺនោះ។” ម៉ាឡាគី ៣ មិនខុសទេ! ហោរាជាមួយពន្លឺចែងចាំង ដ៏អស្ចារ្យបានកំណត់អត្តសញ្ញាណព្រះយេស៊ូវថាជាអង្គតែមួយគឺ “កូនចៀម។” កូនចៀមផ្សេងទៀតទាំងអស់ដែលពួកគេជាបូជាចារ្យបាននិយាយ ពួកគេនិង ពួកគេទាំងអស់ អ្វីផ្សេងទៀតគឺល្ងង់ខ្លៅ។ នៅទីនេះគឺ “កូនចៀម!” បុរសដែលមាន ពន្លឺចែងចាំងដ៏អស្ចារ្យ ដែលព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល។

ថាគាត់គឺជាម៉ាឡាគី ៣ បាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងបញ្ជូនអ្នកនាំសាររបស់ខ្ញុំ ទៅ មុនខ្ញុំដើម្បីរៀបចំផ្លូវ។” ហើយម្នាក់ដែលត្រូវបានបញ្ជូនមកដើម្បីរៀបចំផ្លូវនោះ បាន កំណត់អត្តសញ្ញាណទ្រង់ ទឹកកន្លែង។ “នោះគឺទ្រង់! មិនខុសទេ។ នោះគឺទ្រង់! ខ្ញុំ ឃើញទឹកម្កាស់ដើរតាមទ្រង់។ ខ្ញុំដឹងថានោះគឺជាទ្រង់ ពន្លឺមួយចុះមកពីស្ថានសួគ៌ ហើយទៅឯទ្រង់។” វាមានភាពវិជ្ជមាន នោះគឺជាទ្រង់។

108 បន្ទាប់មក បងប្រុស ខ្ញុំចង់សួរអ្នកពីរឿងមួយ មុនបញ្ចប់។ យើងអាចនិយាយ បែបនេះ។ នៅក្នុងម៉ាឡាគី ៤ តើយើងមិនបានសន្យាជាមួយឥន្រ្ទីមួយទៀតទេឬ បង្គោលនៃពន្លឺដែលត្រូវដើរតាម ដើម្បីបង្ហាញក្រុមជំនុំដែលមានកំហុសនៅថ្ងៃនេះ គឺជាហេព្រើរ ១៣:៨ “ដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត?” តើ យើងមិនសន្យាជាមួយម្នាក់ទៀតថានឹងចេញពីទីរហោស្ថានទេឬ? អាម៉ែន! នោះ ពិតជាសេចក្តីពិត។ វាសមនឹងត្រឹមត្រូវនឹងលូកាណាស់ ១៧:៣០ ជាកន្លែងដែល កូនមនុស្ស (ឥន្រ្ទី) នឹងត្រូវបើកបង្ហាញអង្គទ្រង់ ដើម្បីនាំយកកន្លែងគោរពបូជា ផ្សេងទៀត ដូចជានិកាយជាដើម!

ព្រះបានជ្រើសរើសកន្លែងរបស់ទ្រង់។ យ៉ូហានបាននិយាយថា “មានហើយ!”

109 ហើយបន្ទាប់មកយើងបានសន្យាដូចគ្នានៅថ្ងៃនេះ ម៉ាឡាគី ៤ ថា “ទៅ បង្វែរ ចិត្តរបស់កូនមកវិញ” ដើម្បីនិយាយថាទ្រង់មិនស្លាប់ទេ អ្វីៗទាំងនេះមិនមែន សម្រាប់សម័យផ្សេងទៀតទេ ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ មិនមែនសម្រាប់អតីតកាល ប៉ុន្តែឥឡូវនេះទ្រង់គឺដូចគ្នា។ អាម៉ែន។ ដើម្បីកុំឱ្យ មានកន្លែងគោរពបូជាអ្វីផ្សេងទៀត នោះគឺជាអ្វីដែលឥន្រ្ទីថ្ងៃចុងក្រោយត្រូវធ្វើ ដើម្បីបង្ហាញអ្វីដែលនៅសល់គឺភាពល្ងង់ខ្លៅ និងនិកាយគឺជាការល្ងង់ខ្លៅ ប៉ុន្តែដើម្បី ចង្អុលបង្ហាញពួកគេជាថ្មីម្តងទៀតដោយមានសញ្ញាសម្គាល់ដូចគ្នាដែលទ្រង់បាន ធ្វើ នោះគឺទ្រង់ដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ ហាលេលូយ៉ា!

110 នៅក្នុងវិវរណៈ ៤:៧ ផងដែរ យើងមានតួមានជីវិតចំនួន ៤ ដែលយើងទើបតែ រៀនជាមួយ។

តួទីមួយគឺយើងបានដឹង ដឹងថា...គឺជាសត្វតោ។ នោះគឺជាសត្វដំបូងដែល បានចេញមកដើម្បីជួបប្រទះបញ្ហានៅថ្ងៃនោះ តោនៃកុលសម្ព័ន្ធយូដា។

បន្ទាប់ពីគាត់មកសត្វបន្ទាប់។ ហើយយើងរកឃើញសត្វបន្ទាប់ គឺជាគោ ដែល ជាសត្វមានបន្ទុក ជាយញ្ញបូជា។ នៅក្នុងថ្ងៃនៃវិហាររ៉ូម៉ាំង ក្រុមជំនុំបានស្លាប់ចេញ ការលះបង់។

ការមកបន្ទាប់ គឺបុរសម្នាក់ ជាសត្វដែលមានមុខមនុស្ស។ ហើយបុរសនោះ គឺជាអ្នកធ្វើកំណែទម្រង់ ការអប់រំមនុស្ស ទេវវិទ្យា និងអ្វីៗផ្សេងទៀត។

ប៉ុន្តែសត្វចុងក្រោយដែលត្រូវហោះហើរ ជាសត្វចុងក្រោយដែលនឹងមក

ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថាវាជាតន្ត្រីហោះ។ ហាលេលូយ៉ា! ហើយព្យាករីបាន  
និយាយនៅថ្ងៃនេះ: “វានឹងក្លាយជាពន្លឺ។” អូ ខ្ញុំអើយ! “នៅថ្ងៃនោះនឹងមានពន្លឺ។”

111 មានថ្ងៃអ្នកធ្វើកំណែទម្រង់។ មានថ្ងៃនោះគ្រាន់តែជាស្រមោល មិនអាចហៅ  
ថ្ងៃឬយប់ ប៉ុន្តែនៅពេលល្ងាចនៅពេលវេលាតន្ត្រី:

វានឹងមានពន្លឺនៃពេលវេលាតន្ត្រី  
ផ្លូវទៅកាន់សិរីល្អអ្នកប្រាកដជានឹងរកឃើញ  
នៅក្នុងផ្លូវទឹកគឺជាពន្លឺថ្ងៃនេះ  
កប់នៅក្នុងព្រះនាមដ៏មានតម្លៃនៃព្រះយេស៊ូវ។  
ទាំងក្មេងទាំងចាស់ ប្រែចិត្តពីអំពើបាបរបស់អ្នក  
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធប្រាកដជានឹងធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកឱ្យអ្នក  
ដ្បិតពន្លឺពេលល្ងាចបានមកដល់ហើយ  
វាក៏ជាការពិតដែលថាព្រះនិងព្រះគ្រីស្ទគឺតែមួយ។

112 អាម៉ែន! វានឹងក្លាយជាពន្លឺនៅពេលល្ងាច ដែលព្រះជាម្ចាស់បានជ្រើសរើស  
កន្លែងថ្វាយបង្គំ។ អូ តើសារនេះមកដល់អ្វី ដែលទ្រង់នឹងធ្វើអ្វី? ហើយនៅថ្ងៃ  
របស់ទ្រង់នឹងមានពន្លឺនៅពេលល្ងាច ហើយ (អ្វី?) ដើម្បីស្វាគមន៍កូនរបស់ទ្រង់  
ត្រលប់មកផ្ទះវិញទៅកាន់ទឹកដីសន្យា ពិតប្រាកដដោយសញ្ញាដូចគ្នានៃបង្គោល  
ភ្លើងដែលដឹកនាំកូនចៅអ៊ីស្រាអែលឆ្លងកាត់ទឹកហោស្ថាន។

កន្លែងដែលព្រះជ្រើសរើសដើម្បីថ្វាយបង្គំព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ នោះគឺជាកន្លែង  
តែមួយគត់។ នោះគឺជាឈ្មោះតែមួយគត់ដែលព្រះមានសម្រាប់ការសង្គ្រោះ។ នោះ  
ហើយជាអ្វីដែលទ្រង់បានដាក់ឈ្មោះគ្រួសារនៅស្ថានសួគ៌ នៅពេលដែលវានៅលើ  
ផែនដី គឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

113 ឱក្រមជំនុំអើយ ឱមនុស្សអើយ មនុស្សមានបាបអើយ កុំទុកចិត្តអ្វីក្រៅពីព្រះ  
យេស៊ូវគ្រីស្ទ។ កុំទុកចិត្តគ្រូគង្វាលណាម្នាក់។ កុំជឿជាក់លើអ្នកផ្សេងសង្គ្រោះអ្នក។  
កុំជឿលើសាសនាណាមួយ គោលលទ្ធិណាមួយ និងកាយណាមួយឡើយ។ ទុកចិត្ត  
តែនៅក្នុងព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដ្បិតទ្រង់ជាពន្លឺនៃសម័យកាល។

ចូរយើងឱនក្បាលចុះ។

វានឹងមានពន្លឺនៅពេលល្ងាច

ផ្លូវទៅកាន់សិរីល្អអ្នកប្រាកដជានឹងរកឃើញ  
 នៅក្នុងផ្លូវទឹកគឺជាពន្លឺថ្ងៃនេះ  
 កប់នៅក្នុងព្រះនាមដ៏មានតម្លៃនៃព្រះយេស៊ូវ។  
 ទាំងក្មេងទាំងចាស់ ប្រែចិត្តពីអំពើបាបរបស់អ្នក  
 ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងចូលមកជាពិត  
 ពន្លឺពេលល្ងាចបានមកដល់ហើយ  
 វាគឺជាការពិតដែលថាព្រះនិងព្រះគ្រីស្ទគឺតែមួយ។

114 អូ បងប្អូនប្រុសស្រី ប្រសិនបើអ្នកមិនទាន់បានប្រែចិត្តនៅឡើយ ប្រសិនបើ  
 អ្នកមិនទាន់បានទៅធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ តើអ្នក  
 ចង់ចាប់ផ្តើមទេយប់នេះ? តើអ្នកនឹងផ្តល់ឱកាសដល់ព្រះដើម្បីស្វាគមន៍អ្នកចូល  
 ទៅក្នុងកន្លែងដែលអ្នកអាចថ្វាយបង្គំទ្រង់ទេ? សូមចងចាំថា នៅខាងក្រៅទីនោះ  
 មិនមែនជាកន្លែងដែលព្រះបានសន្យាថានឹងជួបអ្នកហើយស្វាគមន៍ការថ្វាយបង្គំ  
 របស់អ្នកឡើយ។

115 អ្នកនិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ ខ្ញុំថ្វាយបង្គំដោយស្មោះ!” កាអ៊ីនក៍  
 ធ្វើដូច្នោះដែរ។ ទ្រង់បានថ្វាយដង្ហាយគ្រប់ប្រភេទដែលអរិបិលបានធ្វើ ប៉ុន្តែវាជា  
 តង្វាយខុស។ អ្នកអាចទៅព្រះវិហារហើយថ្វាយមួយភាគដប់របស់អ្នក ហើយ  
 បំពេញភារកិច្ចរបស់អ្នកក្នុងនាមជាគ្រីស្ទានម្នាក់ គួរតែស្មោះត្រង់ដូចបុរសប្រុសស្រី។

ខ្ញុំបានឈរនៅទីនេះអស់រយៈពេលសាមសិបឆ្នាំ ហើយនៅជុំវិញទីក្រុងនៅ  
 ទីនេះ ហើយស្រែកសារដដែលនេះ។ ខ្ញុំកាន់តែចាស់ទៅ។ ខ្ញុំមិនអាចនៅជាមួយ  
 អ្នកបានយូរពេកទេ។ ប៉ុន្តែសូមចងចាំថា នៅថ្ងៃជំនុំជំរះ សំឡេងរបស់ខ្ញុំកត់ត្រា  
 ហើយវានឹងនិយាយប្រឆាំងអ្នក។

116 មានកន្លែងតែមួយគត់ដែលព្រះដាក់ឈ្មោះរបស់ទ្រង់ ហើយនោះមិនមែន  
 នៅក្នុងក្រុមជំនុំ ប៉ុន្តែនៅក្នុងព្រះយេស៊ូវ។ មានកន្លែងថ្វាយបង្គំតែមួយ  
 កន្លែងប៉ុណ្ណោះ ដែលអ្នកបានទទួល ហើយនោះគឺនៅក្នុងព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ  
 ជាទីស្រឡាញ់។ “គ្មាននាមផ្សេងទៀតនៅក្រោមស្ថានសួគ៌ដែលត្រូវបានផ្តល់  
 ឱ្យក្នុងចំណោមមនុស្សដើម្បីបានសង្គ្រោះ” គ្មានក្រុមជំនុំ គ្មានគោលលទ្ធិ គ្មានអ្វី  
 សោះ។ មានតែព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ!

ហើយនោះត្រូវបានគេសន្មត់ថាជាសារវន្តសម័យកាល “ដើម្បីស្តារឡើងវិញ

នូវដួងចិត្តរបស់កូនត្រលប់ទៅរកសេចក្តីជំនឿដែលត្រូវបានផ្តល់ជូនម្តងដល់ពួក  
បរិសុទ្ធ។” តើអ្នកនឹងមិនទទួលយកវានៅយប់នេះទេឬ?

ហើយខណៈពេលដែលយើងខិនក្បាល។

117 ហើយអ្នកដែលចង់ចងចាំក្នុងការអធិស្ឋាន តើអ្នកគ្រាន់តែលើកដៃរបស់អ្នក  
ឡើង។ យើងមិនអាចធ្វើការហៅមកលើអាសនៈបានទេ ព្រោះវាច្រើនពេក។ ព្រះ  
ប្រទានពរអ្នក។ ខ្ញុំអើយ! នៅខាងឆ្វេងខ្ញុំគិតថាមានបីរយ។

118 ឥឡូវនេះទៅខាងស្តាំខ្ញុំ តើអ្នកនឹងលើកដៃនិយាយថា “ខ្ញុំចង់ក្លាយជា  
ចងចាំ។” ខ្ញុំគិតថាមានមួយរយហាសិប ឬច្រើនជាងនេះ នៅខាងស្តាំខ្ញុំ។

យើងមានរោងឧបោសថមួយនៅទីនេះជាមួយអាងទឹកដ៏ធំមួយ គ្រុគង្វាល  
គ្រុគង្វាលដ៏ល្អ បងប្រុសអូម៉ាន នេវីល សហការី បុរសទាំងនេះនៅទីនេះដែលអ្នក  
បានឃើញនិងជួប។ ជារៀងរាល់ថ្ងៃ រាល់យប់ រៀងរាល់ម៉ោង មនុស្សចង់ទទួល  
បុណ្យជ្រមុជទឹក ដែលប្រែចិត្ត វាតែងតែរង់ចាំ។ ហើយប្រសិនបើអ្នកគោរពតាម  
បញ្ញត្តិនោះ អ្នកប្រាកដ ហើយតាមការសន្យារបស់ព្រះ ប្រសិនបើអ្នកមកដោយ  
ស្មោះនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក ដើម្បីទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

119 មានកន្លែងថ្វាយបង្គំតែមួយគត់។ ឥឡូវនេះ នោះមិនមែននៅក្នុងរោង  
ឧបោសថទេ។ នោះគឺនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ តើយើងចូលទៅក្នុងទ្រង់ដោយ  
របៀបណា? “ដោយវិញ្ញាណតែមួយយើងទាំងអស់គ្នាធ្វើបុណ្យជ្រមុជចូលក្នុង  
រូបកាយតែមួយនេះ។”

ចូរយើងអធិស្ឋាន។

120 ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ នៅពេលដែលដៃទាំងនេះលើកឡើង ពួកគេបានបង្ហាញ  
ពីអ្វីដែលនៅខាងក្រោមដៃនោះនៅក្នុងបេះដូង ការជឿជាក់ថាពួកគេប្រាកដថាត្រូវ  
ការជំនួយពីទ្រង់។ ទូលបង្គំអធិស្ឋានសម្រាប់ពួកគេម្នាក់ៗ ព្រះវរបិតា។ ហើយ  
ទូលបង្គំនឹងដកស្រង់ពាក្យរបស់ទ្រង់។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្នកណាដែលស្តាប់  
ពាក្យខ្ញុំ ហើយជឿលើទ្រង់នោះដែលបានចាត់ខ្ញុំមក មានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច  
ហើយនឹងមិនមកក្នុងទីជំនុំជំរះឡើយ ប៉ុន្តែបានឆ្លងពីសេចក្តីស្លាប់ទៅជីវិត។”

បិតាអើយ ទើបតែចេញពីទីក្រុងប៉ុន្មានអាទិត្យ មកនេះ សួរ “អំពីរឿងនេះ?”

“ហេតុអ្វី ពួកគេទៅបាត់ហើយ។”

“អញ្ជឹង ចុះ...”

“គេទៅហើយ។”

121 ព្រះជាម្ចាស់អើយ យើងត្រូវបានគេហៅម្តងមួយៗ យើងត្រូវជួបប្រឈមនឹងការដើរឆ្លងកាត់ជ្រលងភ្នំនៃសេចក្តីស្លាប់។ ហើយវាកើតឡើងដោយសារយើងម្នាក់ៗ ក្នុងនាមជាមនុស្សដែលតែងតែស្លាប់។ ប៉ុន្តែ នៅយប់នេះ ទ្រង់បានផ្តល់ឱ្យយើងញត្តិរបស់ទ្រង់ថា បើយើងជឿលើទ្រង់ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមរបស់ទ្រង់ ដែលទ្រង់នឹងយកយើងចូលក្នុង។ ហើយបន្ទាប់មកនៅក្នុងរាងកាយនេះ រាងកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទ មិនមែននៅក្នុងក្រុមជំនុំទេ ប៉ុន្តែនៅក្នុងរូបកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទដែលជាបុរសត្រូវបានវិនិច្ឆ័យរួចហើយ។ វានឹងមិនចាំបាច់មកជំនុំជំរះទេ។ ព្រះបានចាក់ចេញកំហឹងរបស់ទ្រង់មកលើរូបកាយនោះ ហើយរូបកាយនោះបានរួចពីបាប ហើយកំពុងនៅក្នុងទ្រង់ ធ្វើឱ្យយើងរួចពីបាបដោយសារដង្ហាយធួនរបស់ទ្រង់ដែលបានសុគតសម្រាប់យើង។ ហើយនៅទីនោះយើងមានសម្ព័ន្ធភាពជាមួយគ្នា ខណៈដែលព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវ គ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ រក្សាយើងអោយស្អាតពីអំពើបាបនិងភាពស្នេកស្រោកទាំងអស់។

122 ឱព្រះវរបិតាអើយ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងយកពួកគេម្នាក់ៗទៅក្នុងនរករបស់ទ្រង់។ ផ្តល់ឱ្យវា ព្រះអង្គអើយ។ សូមកុំឱ្យពួកគេបាត់បង់ម្នាក់ឡើយ សូមកុំឱ្យក្មេងប្រុសឬក្មេងស្រី បុរសនិងស្ត្រី។ បពិត្រព្រះអម្ចាស់! កំពុងអង្គុយនៅទីនេះ យប់នេះ គឺចេញពីក្រោមឈាមនោះ។ ល្អប៉ុណ្ណាដែលខ្ញុំអាចចាំពាក្យបិតាខ្ញុំ! ហើយខ្ញុំអធិស្ឋាន សូមព្រះ ថាគ្មាន ពួកគេណាមួយនឹងត្រូវបាត់បង់ឡើយ។ ផ្តល់វា ព្រះអម្ចាស់អើយ។ ខ្ញុំជឿទ្រង់ឥឡូវនេះ ជាមួយអ្វីៗទាំងអស់នេះខ្ញុំត្រូវតែជឿជាមួយ។

123 ចូរបន្តទៅបងប្អូនប្រុសស្រី មិត្តភក្តិរបស់ខ្ញុំ នៅទីនេះ នៅកន្លែងនេះ យប់នេះ ហើយនៅខាងក្រៅតាមទូរស័ព្ទ។ រដ្ឋផ្សេងៗគ្នាកំពុងស្តាប់ តាមគ្រប់មធ្យោបាយពីឆ្នេរខាងកើតទៅខាងលិច។ ខ្ញុំអធិស្ឋានសូមព្រះ ឆ្លងកាត់វាលខ្សាច់នៅទីនោះក្នុងកុកសុន តាមផ្លូវទៅរដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា ណេវ៉ាដានិងអៃដាហូ ផ្លូវនៅខាងកើតនិងជុំវិញចុះនៅតិចសាស ខណៈពេលដែលការអញ្ជើញនេះត្រូវបានផ្តល់ឱ្យ មនុស្សដែលចូល—ទៅក្នុងព្រះវិហារតូចៗ ស្ថានីយ៍ តាមផ្ទះ កំពុងស្តាប់។ ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ

សូមឱ្យបុរសឬស្ត្រី ដែលបាត់បង់ ក្មេងប្រុសឬក្មេងស្រី នៅម៉ោងនេះសូមមករក ទ្រង់។ ផ្តល់ឱ្យវាឥឡូវនេះ។ យើងសូមវានៅក្នុងនាមព្រះយេស៊ូវ ចាពួកគេនឹងរក ឃើញកន្លែងសុវត្ថិភាពនេះនៅពេលវាដល់។

នៅពេល ដែលយើងឃើញការសរសេរដោយដៃនៅលើជញ្ជាំង ផែនដី ភ័យណាស់ពេលវេលានៃការដោះគឺជិតមកដល់ហើយ។ ផ្នែកមួយនៃប្រទេស របស់យើងកំពុងលិចលង់ ផ្នែកផ្សេងទៀតរៀលនិងផ្ទុះឡើងដោយការញ្ជួយដី ដូចដែលព្រះយេស៊ូវបានសន្យានឹងត្រូវកើតឡើង។ សូមកុំឱ្យវាយូរទៀត សម្រាប់ ពួកគេព្រះអម្ចាស់។ សូមឱ្យពួកគេទទួលយកវាឥឡូវនេះ ដ្បិតយើងបង្ហាញពួកគេ ដល់ទ្រង់ជាពានរង្វាន់នៃកិច្ចប្រជុំដំណឹងល្អ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែ ន។

124 តើអ្នកជឿលើទ្រង់ទេ? ព្រះប្រទានពរអ្នក។ តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែល ជឿថាវាជាការពិតទៅខាងឆ្វេងខ្ញុំ? លើកដៃអ្នកឡើង។ ប៉ុន្មាននាក់នៅខាងស្តាំខ្ញុំ? លើកដៃរបស់អ្នក។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ តាមដែលខ្ញុំឃើញគឺម្នាក់ៗ គ្រប់គ្នា។ នោះ គឺជាការពិត សម្លាញ់អើយ។ ព្រះដឹងថានោះជាការពិត។

125 ឥឡូវនេះខណៈពេលដែលនៅក្នុងទ្រង់ ហើយស្ថិតនៅក្នុងទ្រង់ អ្នកអាច ចូលទៅដល់អ្វីៗគ្រប់យ៉ាងទ្រង់បានស្លាប់សម្រាប់។ ហើយតើទ្រង់សុគតដើម្បីអ្វី? “ទ្រង់បានរងរបួសសម្រាប់ការរំលោភបំពាន ស្នាមដាំដោយសារអំពើទុច្ចរិតរបស់ យើង ការដាក់ទណ្ឌកម្មនៃសន្តិភាពរបស់យើងនៅលើទ្រង់ ហើយដោយស្នាម រំពាត់របស់ទ្រង់យើងបានជាសះស្បើយ។” តើអ្នកជឿទេ? តើអ្នកជឿលើដង្វាយធួន របស់ទ្រង់សម្រាប់ការព្យាបាលឥឡូវនេះទេ?

126 តើមានអ្នកណាមួយក្នុងចំណោមយើងទេ? ឱ្យពួកគេលើកដៃឡើង ស្តាំឬ ឆ្វេង។ ហ្នឹងមនុស្សដ៏ធំនៃដំដី។ ខ្ញុំមិនអាចហៅទៅតាមជួរបានទេ។ អ្នកឃើញទេ ខ្ញុំមិនអាច...មិនអាច ឡើងមកលើវេទិកា។ គ្មានវិធីធ្វើទេ។

ពួកគេមានការប្រជុំអធិស្ឋាននៅកន្លែងផ្សេងទៀត សម្រាប់អ្នកជំងឺ នៅក្នុង ក្រុមជំនុំនិងអ្វីៗទាំងអស់ នៅក្នុងរោងឧបោសថ។

ខ្ញុំនឹងសួរអ្នកពីរឿងមួយ។ តើមានអ្នកជឿប៉ុន្មាននាក់? លើកដៃរបស់អ្នក។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ខ្ញុំនឹងដកស្រង់ពាក្យឱ្យអ្នក ដែលជា ព្រះគ្រីស្ទ។ បេសកកម្ម ចុងក្រោយរបស់ព្រះយេស៊ូវចំពោះពិភពលោក និងក្រុមជំនុំ ទ្រង់បាននិយាយថា



“ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមពួកដែលជឿ ប្រសិនបើពួកគេដាក់ដៃលើអ្នកជំងឺ ពួកគេនឹងជាសះស្បើយ។” តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងថានោះជាការពិត ម៉ាកុស ១៦ ចែង “អាម៉ែន។” [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អដ។] មិនអីទេ។ ខ្ញុំសុំឱ្យអ្នកជាអ្នកជឿដាក់ដៃលើនរណាម្នាក់នៅពីមុខអ្នក។ គ្រាន់តែដាក់ដៃរបស់ អ្នកទៅលើនរណាម្នាក់នៅពីមុខអ្នក ហើយអនុញ្ញាតឱ្យ ម្នាក់ៗអធិស្ឋានសម្រាប់ គ្នាទៅវិញទៅមកឥឡូវនេះ។ ដាក់ដៃរបស់អ្នកលើនរណាម្នាក់នៅជុំវិញអ្នក។

127 ព្រះអម្ចាស់ នៅពីមុខទូលបង្គំមានប្រអប់កន្សែងដៃមួយជុំតូច ជាទំនិញ មួយ ម្តាយចាស់ខ្លះដេកនៅកន្លែងណាមួយជិតស្លាប់ ទារកជិតស្លាប់ មនុស្សឈឺ គ្រប់ទីកន្លែង។ យើងអាននៅក្នុងព្រះគម្ពីរដែលពួកគេយកមកពីរាងកាយប៉ូល ជាកន្សែងនិងក្បយ ហើយពួកគេត្រូវបានដាក់នៅលើអ្នកឈឺ វិញ្ញាណអាក្រក់ វិញ្ញាណមិនស្អាត និងជំងឺនិងធាតុគា បានចាកចេញពីប្រជាជន។ ឥឡូវនេះ ព្រះអម្ចាស់ យើងដឹងថាយើងមិនមែនជា សាវ័កប៉ូលទេ ប៉ុន្តែយើងដឹងថាទ្រង់ នៅតែជាព្រះយេស៊ូវដែលជាកន្លែងតែមួយគត់ដែលព្រះប្រទានសម្រាប់ថ្វាយបង្គំ។ ហើយឥឡូវនេះ ថ្ងៃនេះ មនុស្សទាំងនេះបានសារភាពដូចគ្នាពីជំនឿ ដូចជាការជឿ ដូចមនុស្សទាំងនោះដែរ។ ប្រាកដណាស់អ្នកបានរៀបចំផ្លូវហើយ សម្រាប់ពួកគេ! ហើយខ្ញុំដាក់ដៃលើកន្សែងទាំងនេះហើយសូមរឿងនោះ ជំងឺនិងទុក្ខវេទនា ទុកឱ្យ រាងកាយរបស់មនុស្សទាំងនេះ ដាក់លើព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

128 ឥឡូវនេះ យើងត្រូវបានបង្រៀន ដូចជាជនជាតិអ៊ីស្រាអែលបានចេញពី ប្រទេសអេហ្ស៊ីប នៅក្នុងជួរនៃកាតព្វកិច្ច ពួកគេបានធ្វើដំណើរតាមផ្លូវទៅកាន់ ទឹកដីសន្យា។ សមុទ្រក្រហមបានចូលមកតាមផ្លូវរបស់ពួកគេ។ ហើយព្រះ មើលទៅក្រោមបង្គោលភ្លើង ហើយសមុទ្រភ័យខ្លាច វិលថយក្រោយ ហើយឱ្យ អ៊ីស្រាអែលឆ្លងកាត់តាមទឹកដីសន្យា។ ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមមើលចុះតាមរយៈ ព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវ នៅយប់នេះ ហើយអាចជំងឺវិលថយក្រោយ ហើយ អារក្សសាតាំងត្រូវដេញចេញ។ ហើយសូមឱ្យប្រជាជនឆ្លងកាត់ចំពោះការសន្យា នៃសុខភាពល្អនិងកម្លាំង ដែលព្រះមានបន្ទូលថា “សំខាន់ជាងអ្វីៗទាំងអស់ ខ្ញុំ សូមជូនពរឱ្យអ្នកមានសុខភាពល្អ។”

129 ឥឡូវនេះដូចដែលអ្នកបានឃើញនៅទីនោះ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ដែលរបស់ មនុស្សទាំងនេះកំពុងដាក់នៅលើគ្នា ពួកគេគឺជានិមិត្តរូបនៃជំនឿរបស់ពួកគេ ដែល

អ្នកបាននិយាយថា “ទាំងនេះជាទីសំគាល់នឹងធ្វើតាមពួកគេដែលជឿ។” ពួកគេ  
អធិស្ឋានតាមរបៀបផ្ទាល់ខ្លួន សម្រាប់គ្នាទៅវិញទៅមក។ មនុស្សបន្ទាប់កំពុង  
អធិស្ឋានសម្រាប់ពួកគេ។

130 ឥឡូវនេះ ព្រះជាម្ចាស់ បញ្ហានេះត្រូវបានជួប ហើយដែលសាតាំងដែល  
ជាសត្រូវដ៏ធំ គាត់គ្មានសិទ្ធិកាន់កូនរបស់ព្រះទេ។ គាត់គឺជាមនុស្សដែលចាញ់។  
ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាកន្លែងថ្វាយបង្គំតែមួយគត់ដែលជាឈ្មោះពិតតែមួយគត់បាន  
យកឈ្មោះវានៅកាលវារី។ ហើយយើងទាមទារព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់នៅពេលនេះ  
ថាទ្រង់បានឈ្នះរាល់ជំងឺ ជំងឺនីមួយៗ។

ហើយខ្ញុំអំពាវនាវឱ្យសាតាំងចាកចេញពីទស្សនិកជននេះ។ នៅក្នុងព្រះនាម  
ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមចេញពីមនុស្សនេះ ហើយពួកគេត្រូវបានរំដោះ។

131 មនុស្សគ្រប់រូបដែលទទួលយកការព្យាបាលរបស់ពួកគេដោយផ្អែកលើ  
មូលដ្ឋាននៃព្រះបន្ទូលដែលបានសរសេរ សូមឱ្យទីបន្ទាល់របស់អ្នកឈរដល់ជើង  
របស់អ្នកហើយនិយាយថា “ខ្ញុំឥឡូវនេះទទួលយកការព្យាបាលរបស់ខ្ញុំនៅក្នុង  
ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។” ចូរក្រោកឡើង។

សូមសរសើរតម្កើងព្រះ! អ្នកនៅទីនោះ។ មើលនៅទីនេះ ពិការភាពនិងអ្វីៗ  
កើតឡើង។ សូមសរសើរតម្កើងព្រះ! នោះហើយ។ គ្រាន់តែជឿ។ ទ្រង់នៅទីនេះ។  
អស្ចារ្យណាស់!

132 នៅខាងក្រៅទស្សនិកជន នៅខាងក្រៅ ដោយខ្សែភ្លើង អ្នកគួរតែឃើញ!  
ខ្ញុំគិតថាមនុស្សគ្រប់រូបនៅទីនេះ តាមដែលខ្ញុំដឹង ឬភាគច្រើន គឺ ក្រោកឈរ  
ឡើងនៅពេលនេះ។ អូ អ្វីដែលជាពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យ! វត្តមានរបស់ព្រះអម្ចាស់  
ហ្នឹងហើយ! “កន្លែងដែលវត្តមានរបស់ព្រះអម្ចាស់គឺនៅទីនោះ សេរីភាពមាន  
សេរីភាព។” ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះធ្វើឱ្យយើងមានសេរីភាព។

133 ឥឡូវនេះថាទ្រង់បានប្រោសយើង យើងជឿវា។ ព្រះអង្គសង្គ្រោះយើង យើង  
ជឿវា។ អ្នកដែលចង់ទទួលបុណ្យជម្រុជទឹក អាងទឹកបានត្រៀមរួចរាល់ហើយ។  
ពេលណាមួយ ម៉ោងណាមួយ ដែលអ្នកចង់មក នឹងមាននរណាម្នាក់នៅទីនោះ  
ដើម្បីចូលរួម។

ហើយឥឡូវនេះខ្ញុំគិតថា មុនពេលយើងបិទ យើងគួរតែច្រៀងចំរៀងក្រុមជំនុំ

ចាស់។ “ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំមុន” លើកដៃ  
របស់យើងទៅព្រះហើយច្រៀងវាដោយអស់ពីចិត្តរបស់យើង!

យើងចង់ជួបអ្នកនៅទីនេះនៅពេលព្រឹកនៅម៉ោង ៩ កន្លះ អគារនេះដូចគ្នា  
សម្រាប់ប្រធានបទអាពាហ៍ពិពាហ៍និងការលែងលះ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។

តោះច្រៀងវាជាមួយគ្នាឥឡូវនេះ។

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់

សូមឱ្យទស្សនិកជនដ៏អស្ចារ្យនេះច្រៀងឥឡូវនេះ! ចេញនៅលើខ្សែលក់ធាតុ  
អាកាសច្រៀងវាផងដែរ។

ពីព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំជាមុន

ហើយបានទិញសេចក្តីសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ

នៅលើដើមកាល់រ៉ាវី។

134 តើវាត្រូវបានធ្វើនៅឯណា? នៅលើដើមឈើកាល់រ៉ាវី។ ខណៈពេលដែលយើង  
ច្រៀងវាម្តងទៀត ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកចាប់ដៃជាមួយនរណាម្នាក់នៅជុំវិញអ្នក និយាយថា  
“ព្រះប្រទានពរអ្នក ធ្វើតំណើរ។”

ខ្ញុំ...(...?...)

ព្រោះទ្រង់...

ហើយបានទិញសេចក្តីសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ

លើ...

135 តើអ្នកមិនស្រឡាញ់ទ្រង់ទេឬ? តើទ្រង់មិនអស្ចារ្យទេឬ? តើទ្រង់ជាកន្លែង  
លាក់ខ្លួនរបស់អ្នកទេ? ទ្រង់គឺជាថ្មដានៅលើទឹកដីនឿយហត់ ជាជម្រកក្នុងពេល  
មានព្យុះ ដែលជាជំរកតែមួយគត់របស់ខ្ញុំ។ ដូច្នោះ:

ជំនឿរបស់ខ្ញុំមើលទៅទ្រង់

ឱកូនចៀមនៅកាល់រ៉ាវី

ព្រះអង្គសង្គ្រោះ

ឥឡូវនេះសូមស្តាប់ខ្ញុំពេលខ្ញុំអធិស្ឋាន


សូមលុបចោលរាល់កំហុសរបស់ខ្ញុំ

អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំពីថ្ងៃនេះ

ឱ្យបានជារបស់ទ្រង់ទាំងស្រុង!  
 សូមលើកដៃឡើងនៅពេលយើងច្រៀងវា។  
 ជំនឿរបស់ខ្ញុំមើលទៅទ្រង់  
 ឱកូនចៀមនៅកាល់រ៉ាវី  
 ឱព្រះអង្គសង្គ្រោះដ៏ទេវភាព  
 ឥឡូវនេះសូមស្តាប់ខ្ញុំពេលខ្ញុំអធិស្ឋាន  
 យកបាបខ្ញុំចេញ  
 អូអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំពីថ្ងៃនេះ  
 ត្រូវបានជារបស់ទ្រង់ទាំងស្រុង!

សូមឱ្យយើងឱនក្បាលរបស់យើងឥឡូវនេះខណៈពេលដែលយើង  
 បន្ទាបខ្លួន។

ខ្ញុំកំពុងរត់លើផ្លូវដីត  
 ហើយទុក្ខព្រួយវាលដាលជុំវិញខ្ញុំ  
 ធ្វើជាអ្នកនាំខ្ញុំ  
 ធ្វើឱ្យដីតទៅជាថ្ងៃ  
 ជូតទឹកភ្នែកទុក្ខព្រួយចោល  
 ហើយកុំអោយខ្ញុំរង្វេង  
 ពីទ្រង់ឡើយ។

ខណៈពេលដែលអ្នកកំពុងឱនក្បាល គ្រូគង្វាលជាទីស្រឡាញ់របស់យើង គឺ  
 បងប្រុសអូមែន នេវីលនឹងបញ្ចប់ទស្សនិកជន។ 

65-0220 ព្រះបានជ្រើសរើសកន្លែងសម្រាប់ថ្វាយបង្គំ  
វិទ្យាល័យឆាកវីយូដូនៀ  
ជេហ្វឺរីសាវីល, អ៊ីនឌៀរអាយណា ស.ហ.រ

KHMER

©2021 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

[www.branham.org](http://www.branham.org)

## សេចក្តីជូនដំណឹងស្តីពីការរក្សាសិទ្ធិ

រក្សា រ សិទ្ធិ គ្រប់យ៉ាង។ សៀវភៅនេះអាចត្រូវបានបោះពុម្ពនៅលើម៉ាស៊ីនបោះពុម្ព នៅផ្ទះសម្រាប់ប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ឬត្រូវបានផ្តល់ឱ្យដោយឥតគិតថ្លៃ ជាឧបករណ៍ សម្រាប់ផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះមិនអាចលក់ ផលិតឡើងវិញក្នុងទ្រង់ទ្រាយធំ បង្ហោះនៅលើគេហទំព័រ រក្សាទុកក្នុងប្រព័ន្ធទាញ យកមកវិញ បកប្រែជាភាសាផ្សេងទៀត ឬប្រើសម្រាប់ការស្នើសុំមូលនិធិដោយ គ្មានការអនុញ្ញាតជាលាយលក្ខណ៍អក្សរពី Voice Of God Recordings®។ សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម ឬសម្រាប់សម្ភារៈផ្សេងទៀត សូមទាក់ទង៖

VOICE OF GOD RECORDINGS  
P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.  
[www.branham.org](http://www.branham.org)